
ACTA DE  LA SESSIÓ  PLENÀRIA  ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA  VINT-I-VUIT   DE
JULIOL DE DOS MIL CATORZE 

A la vila de Roses  (Girona), el 28 de juliol  de dos mil catorze.

Quan són les 20:04 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de
la  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de   la   corporació,  el  ple  de
l’Ajuntament  a  l’objecte  de  celebrar  sessió  ordinària  d’acord  amb la  convocatòria  que  s’ha
repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor

S'incorporen a la sessió
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora, en el punt 2, quan són les 20:10 
hores.

Són absents havent excusat la seva absència:
Sr. David Beltran Blanco Regidor

Són absents sense haver excusat la seva absència:
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

També hi assisteixen:
Senyora Mariel·la Roig Guitart Interventora en funcions, en substitució de 
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l’interventor  municipal de la Corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR

- Sessió ordinària del dia 30.06.2014.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar l'acta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

02.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

En aquest punt de l'ordre del dia s'incorpora la senyora Francisca Guijarro, quan són les 20:10
hores.

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE JULIOL DE 2014

Població total 19.745 habitants
Homes:   9.902 habitants que representen el 50,15 % de la població
Dones:   9.843 habitants que representen el 49,85 % de la població
<16 anys:   Representen el 18,71 % de la població
Atur a 1 de juny de 2013 era de 1.244 persones i aquest any ha estat de 1.240 persones. 

INCIDÈNCIES DEL GIE

- Total incidències rebudes:   318
- Incidències desestimades:    24
- Incidències resoltes: 220
- Pendents a resoldre:           294  que suposen un 75% del totalitat

Residus urbans, runes i neteja d'abocadors tenen el 100% d'incidències resoltes.

Serveis de recs, rieres,  camins i obres municipals tenen el 100% resolt.
Neteja viària el 90% resolt
Manteniment d'espais públics, platges i encàrrecs diversos el 80% resolt 
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DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA  DEL 27 DE JUNY AL 21 DE JULIOL DE 2014

-Total de decrets: 136
- Contingut econòmic: 32
- Contingut urbanístic: 16
- Contingut general:     88

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES:

- 26 Reunions de treball
- 2 Consell Executius PRODER
- 2 Consells Executius PORT 
- 1 Consell d'Administració ROSESNET
- 4 Meses de Contractació 
- 4 Gerències d’Urbanisme 
- 4 Juntes de Govern Local 
- 1 Junta de Portaveus
-  1 Comissió Informativa
- 1 Ple
- 1 assemblea Consorci Alberes-Cap de Creus
- 2 casaments civils

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES

- Girona, Consell d'Administració Patronat de Turisme Costa Brava-Girona
- Palamós, Reunió Plenària Brava Cruise Ports
- Figueres, Jornada contra Incendis 2014
- Figueres, Presentació Pla Estratègic i Turisme Comarcal

VISITES REBUDES A ROSES

- 16 visites

ACTES A ROSES
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- Entrega Premis Jocs de Primavera de l'Ass. d'Avis Casal del Pescador
- Inauguració de la Passarel·la Riera Ginjolers
- Signatura conveni entre l'empresa Dzul Haa i Port Roses
- Visita teatrelitzada nocturna a la Ciutadella: "Defensem la Ciutadella. Setges i Fortificacions" 
- Cinèma Ciutadella 
- Inauguració «Ca l'Anita» i exposició "Boom Turístic"
- Concert Benèfic Pro-Càrites de Roses - (Càrites de Roses i Diez céntimos)
- Actes «Dia del Turisme Francès» (Focs i ball)
- Benvinguda participants «Tour à la Voile 2014»
- Signatura conveni entre Ajuntament de Roses, l'Associació de Comerciants ACOR i el 
Departament de Comerç de la Generalitat de Catalunya.
- Concert Gospel «Deudeveu» - Sons del Món
- Actes «Verge del Carme» - Comandància de Marina
- Sopar solidari a favor de la« Fundació Vicente Ferrer»
- Presentació projecte urbanístic SUF
- Signatura convenis subvencions llibres de text amb les AMPAS de les escoles i instituts i el 
Centre Escolar Empordà.
- Entrega Metopa Creuer "Azmara Quest"
- Concert Niña Pastori - «Sons del Món»

ACTES FORA DE ROSES

- Vilabertran, Inauguració Festival “Sons del Món”

- Girona, Presentació “Músic Festivals”

- Perelada, Inauguració Festival de Perelada 2014

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ

- Roda de premsa, «Estat de les Platges EMAS – ISO»
- Roda de premsa, «Tour à la Voile»
- Roda de premsa «Festival de Blues»
- Entrevista Cadena SER
- Entrevista L'Empordà
- TV3 Notícies (Tour à la Voile)
- Xat Empordà
- Empordà TV – notícies
- Radio Xarxa Cat
- Revista «Costa Brava Nord»

AGRAIMENTS REBUTS

4



-  Agraïment  de  l'Associació  ANAYET  Sport  Marketing  pel  suport  i  la  col·laboració  de
l'Ajuntament de Roses en l'organització de la TRANSPYR 2014 (s'adjunta document).

El Ple en queda assabentat

03.-  APROVAR  INICIALMENT  LA  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  NÚM.  5  DEL  PLA
D’ORDENACIÓ  URBANÍSTICA MUNICIPAL (POUM)  DE  ROSES,  PEL QUE  AFECTA EL
TRAM DE VIALITAT SECUNDÀRIA, ENTRE ELS CARRERS DE JOAN MARGARIT I JERONI
PAU DE ROSES, D’INICIATIVA PRIVADA.

La senyora Sílvia Ripoll, responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta d'acord que
és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Aprovació inicial  de la Modificació puntual núm. 5  del Pla d’ordenació urbanística municipal
(POUM)  de Roses, que afecta el tram de vialitat secundària, entre els carrers de Joan Margarit
i Jeroni Pau de Roses, d’iniciativa privada.

Antecedents

1. En data 17 d’abril  de 2014, RE 6172/14, Daniel Jean Josep i Alexandre Charles James
Aime Baïsse  i  Pascale  Françoise  Marie  Joseph  Rutault  representats  per  Joaquim Figa
Mataró  (n/RE  6172/17.04.14),  sol·liciten  el  desplaçament  del  passatge  situat  entre  els
carrers  d’Antoni  Canals  i  Joan  Margarit  de  Roses,  als  efectes  d’edificar  en  una  sola
parcel·la i tramitar una modificació puntual del vigent planejament urbanístic, d’acord amb el
document redactat el mes d’abril de 2014 per l’arquitecte Joaquim Figa Mataró de l’empresa
FGA Arquitectes 1974, SLP. 

2. Amb data 7 de maig de 2014 l’arquitecta municipal cap de l’àrea d’Urbanisme, informa al
respecte.

3. Amb  data  9  de  maig  de  2014  la  cap  del  Departament  Jurídic  Administratiu  de  l’àrea
d’Urbanisme, informa de la tramitació a seguir per a l’aprovació de la modificació puntual.

4. El Ple de l’Ajuntament en sessió del dia 26 de maig de 2014 acorda: 

1) Informar favorablement l’esmentada proposta de tramitació de la modificació puntual del
Pla  d’ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses,  pel  desplaçament  del
passatge situat entre els carrers d’Antoni Canals i Joan Margarit de Roses, als efectes
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d’edificar en una sola parcel·la, d’acord amb el document redactat el mes d’abril de 2014
per l’arquitecte Joaquim Figa Mataró de l’empresa FGA Arquitectes 1974, SLP. 

2) Comunicar  a  Daniel  Jean Josep i  Alexandre  Charles James Aime Baïsse i  Pascale
Françoise Marie Joseph Rutault representats per Joaquim Figa Mataró, que per poder
continuar  amb la  tramitació  de la  proposta  de la  modificació  puntual  del  POUM de
Roses,  hauran  de  presentar  la  documentació  tècnica  complerta  per  procedir  a
l'aprovació  inicial  i  assolir  els  compromisos  que  figuren  a  l’informe  de  l’arquitecta
municipal, cap de l’àrea d’Urbanisme, de data 7 de maig de 2014 (transcrits en el punt 3
de la part expositiva de l’esmentat acord).

5. En data 13 de juny de 2014, RE 9349/14, Daniel Jean Josep i Alexandre Charles James
Aime Baïsse  i  Pascale  Françoise  Marie  Joseph  Rutault  representats  per  Joaquim Figa
Mataró,  presenten  el  document  anomenat  “Modificació  puntual  del  Pla  d’ordenació
urbanística municipal (POUM) de Roses, pel que afecta el tram de vialitat secundària, entre
els carrers de Joan Margarit i Jeroni Pau” de Roses, redactat per l’arquitecte Joaquim Figa
Mataró de l’empresa FGA Arquitectes 1974, SLP i,  posteriorment, en data 1 de juliol de
2014,  RE  10152/14,  presenten  documentació  que  completa  la  presentada  el  dia
13.06.2014. Ambdós lligams formen un únic document, de data juny de 2014, autenticat
pels serveis tècnics municipals de l’àrea d’Urbanisme amb la referència 2014.07.09.

L’objecte d’aquesta modificació puntual  del  POUM consisteix  en crear un nou traçat  de
sistema viari (per pas de serveis), entre els carrers de Joan Margarit i Jeroni Pau de Roses,
que substitueix el previst en el POUM, per poder agrupar les finques situades a banda i
banda d’aquest pas de serveis per construir un habitatge. 

6. Amb  data  1  de  juliol  de  2014,  l’arquitecte  municipal  cap  del  Departament  d’Execució
Urbanística i Planejament, informa favorablement l’expedient de la modificació puntual núm.
5 del POUM de Roses, amb la condició d’aportar, en el tràmit previ a l’aprovació provisional,
un  text  refós  en  el  qual  es  modifiqui  l’apartat  segon  del  punt  8.  Compromisos  dels
promotors-propietaris, atès que en lloc de figurar “...A cedir, o permutar, segons calgui, els
terrenys destinats a nou pas de servei, qualificats de via pública...” , ha de constar que la
cessió de nova traça de vial és gratuïta, prèviament o simultàniament a la concessió de la
llicència de l’edificació de la parcel·la resultant.

7. La Comissió Informativa del Ple del dia 21 de juliol de 2014 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC  núm.  5682  de
30.07.2010).
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Segon. Article 99 i ss del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós
de la Llei d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010); modificat per la Llei 3/2012, de 22
de febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer. Article 117 i ss del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la
Llei d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006), modificat pel Decret 64/2014, de 13 de
maig, pel qual s’aprova el Reglament sobre protecció de la legalitat urbanística (DOGC núm.
6623, de 15.05.2014). 

Quart. Decret d’Alcaldia núm. 3562/11, de 14 de desembre de 2011, de delegacions (BOP de
Girona núm. 246, de 28.12.2011). 

A proposta de la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia Ripoll i Cayuela,  el Ple
adopta el següent  

Acord: 

1. Aprovar  inicialment  el  document  anomenat  “Modificació  puntual  del  Pla  d’ordenació
urbanística municipal (POUM) de Roses, pel que afecta el tram de vialitat secundària, entre
els carrers de Joan Margarit i  Jeroni Pau” de Roses, promogut per Daniel Jean Josep i
Alexandre Charles James Aime Baïsse i Pascale Françoise Marie Joseph Rutault, redactat
el mes de juny de 2014 per l’arquitecte Joaquim Figa Mataró de l’empresa FGA Arquitectes
1974, SLP, (n/RE 9349/14 i n/RE 10152/14).

2. Suspendre,  pel  termini  màxim  de  dos  anys,  la  tramitació  de  plans  urbanístics  derivats
concrets i de projectes de gestió urbanística i d’urbanització, l'atorgament de llicències de
parcel·lació  de  terrenys,  d'edificació,  reforma,  rehabilitació  o  enderrocament  de
construccions, d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i altres autoritzacions
municipals connexes establertes  en la legislació sectorial, de conformitat amb el plànol de
delimitació dels àmbits subjectes a suspensió de llicències i de procediments, que forma
part de l’expedient.

3. Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes, mitjançant anunci publicat  en el
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en el Butlletí Oficial de la Província de Girona,
en  dos  diaris  de  difusió  comarcal,  en  el  tauler  d’anuncis  de  la  corporació  i  a  la  web
municipal, perquè qualsevol persona ho pugui consultar a l’Oficina del Servei d’Atenció al
Ciutadà (SAC) de l’Ajuntament  de Roses (pl.  Catalunya,  12-13)  en horari  laborable  (de
dilluns a divendres, de 9 a 14 h) i presentar les al·legacions que consideri oportunes.

Les despeses de publicació aniran a càrrec dels interessats, atès el que estableix l’article 5,
apartat  D.a.a)  de l’Ordenança fiscal  núm. 10,  reguladora de la taxa per  a la realització
d’activitats administratives de competència local, vigent en el municipi l’exercici 2014.
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4. Sol·licitar,  simultàniament  al  tràmit  d’informació  pública,  informe  a  les  següents
administracions de la Generalitat de Catalunya, per raó de les seves competències:

1) Departament d’Interior 

- Direcció General de Protecció Civil.

- Regió  d’Emergències  de  Girona  de  la  Direcció  General  de  Prevenció,  Extinció
d’Incendis i Salvaments.

5. Informar als interessats que, en el tràmit previ a l’aprovació provisional, hauran de presentar
un  text  refós  en  el  qual  es  modifiqui  l’apartat  segon  del  punt  8.  Compromisos  dels
promotors-propietaris, atès que en lloc de figurar “...A cedir, o permutar, segons calgui, els
terrenys destinats a nou pas de servei, qualificats de via pública...” , ha de constar que la
cessió de nova traça de vial és gratuïta, prèviament o simultàniament a la concessió de la
llicència de l’edificació de la parcel·la resultant.

6. Notificar-ho  als  interessats,  per  al  seu  coneixement  i  efectes.=  Exp.  2364/14-
ref.:PL14005EN. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

04.-  APROVAR  LA  RELACIÓ  DE  BÉNS  I  DRETS  AFECTATS  PER  L'EXPEDIENT
D'EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA AL CARRER ALMIRALL FEDERICO
GRAVINA, 101 I ACCEPTAR EL MUTU ACORD EN LA DETERMINACIÓ DEL PREU JUST
PROPOSAT PER L'AJUNTAMENT. 

La senyora Montse Mindan, alcaldessa-presidenta presenta la proposta d'acord del tenor literal
següent: 

Identificació de l'expedient 

Proposta  relativa  a  l'expedient  d'expropiació  forçosa  de  la  finca  situada  al  carrer  Almirall
Federico Gravina, 101, propietat de la mercantil Harmonia Empordà, SL,  afectada per sistema
d'espais lliures amb la clau C-B soterrat i en el que la propietat manifesta el seu acord amb el
preu just proposat per l'Ajuntament. 

Antecedents 
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- El Sr. Joan Marc Poch Sabater, en representació de la mercantil Harmonia Empordà SL, ha
ofert  a  l’Ajuntament  de  Roses  la  venda del  solar  situat  al  carrer  de  l’Almirall  Federico
Gravina, núm.101 de Roses.

- Segons informe tècnic de data 30 de juliol de 2013, el POUM classifica el solar com a sòl
urbà qualificat  com a sistema d’espais lliures amb la clau C-B soterrat.  Es tracta d’una
actuació aïllada subjecta a expropiació, ja que el solar no es troba inclòs en cap àmbit de
gestió o planejament. Segons cadastre la superfície de la finca és de 389,62 m2 i valora la
finca en 112.624 €. 

- En  data  29  d'abril  de  2014,  RE 6581,  el  Sr.  Andreu  Roig  Pujadas,  actuant  en  nom i
representació  de  la  mercantil  Harmonia  Empordà  SL,  manifesta  el  seu  acord  amb  la
valoració municipal i sol·licita que es continuï amb la tramitació de l'expedient. 

- En data 15 de juliol de 2014 els serveis jurídics de l'ajuntament emeten informe al respecte. 

- La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21 de
juliol de 2014, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat. 

 Fonaments de dret

Primer. Llei d'Expropiació forçosa de 1954 (LEF) i el reglament que la desenvolupa, de l'any
1957 (REF). 
Segon. Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal
i de règim local de Catalunya, article 8, relatiu a la facultat expropiatòria dels ens locals. 
Tercer. POUM de Roses (DOGC núm. 5682, de 30.07.2010) 
Quart. L'article 24 de la LEF estableix que l'Administració i el particular podran convenir els
termes de l'adquisició dels béns i drets que són objecte d'aquella, lliurement i per mutu acord,
en el  qual  cas,  una vegada convinguts  els  termes de l'adquisició  amistosa,  es donarà per
conclòs l'expedient iniciat. 

A proposta de l'alcaldessa presidenta,  la senyora Montse Mindan cortada,  el  Ple adopta el
següent: 

ACORD

1. Declarar la necessitat d'ocupació de la finca situada al carrer Almirall Federico Gravina, 101,
`per  l'assoliment  dels  objectius  del  planejament  municipal  contemplats  en  el  POUM,  que
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qualifica  el  solar  com a sòl  urbà qualificat  com a sistema d’espais lliures amb la clau C-B
soterrat i aprovar la relació concreta i individualitzada de béns i drets afectats.

RELACIÓ INDIVIDUALITZADA DE FINQUES

Finca núm. 1 

Propietari: Harmonia Empordà SL
Naturalesa jurídica de la finca: urbana 
Dades cadastrals: 5289302EG1758N0001FJ
Situació de la finca: Carrer de l'Almirall Federico Gravina, 101
Dades del Registre de la Propietat de Roses 1:  
- Tom: 2110
- Llibre: 187
- Foli: 109
- Finca: 13816
Superfície de la finca a expropiar: La totalitat de la finca  (389,62 m2 segons cadastre)
Superfície segons Registre de la Propietat: 388 m2
Dret que s'expropia: ple domini
Altres béns indemnitzables: cap 
Càrregues: 
1) Subjecta pel termini de tres anys als efectes de l'expedient d'expropiació 3417/2013, iniciat
per  l'Ajuntament de Roses, d'acord amb el previst a l'article 32,1 del Reglament Hipotecari,
segons nota de data 23/07/2013, al marge de la inscripció 3a, de la finca número 13.816, al foli
109 revers, del tom 2.110, llibre 187 de Roses.  
2) Afecta al pagament de la/es liquidació/ns que, en el seu cas, es pugui/n practicar per l'ITP i
AJD, pel termini de 5 anys, segons nota de data 10/02/2014, al marge de la inscripció 4ª de la
finca número 13.816, al foli 109, del tom 2.110, llibre 187 de Roses.
3) Afecta pel termini de tres anys als efectes de l'expedient d'expropiació forçosa 2431/2014,
incoat  per  l'Ajuntament  de  Roses,  d'acord  amb allò  previst  a  l'article  32,1  del  Reglament
Hipotecari, segons nota de data 30/06/2014, al marge de la inscripció 3 de la finca número
13816, al foli 109, del tom 2110, llibre 187 de Roses. 
4) Afecta al pagament de la/es liquidació/ns que, en el seu cas, es pugui/n practicar per l'ITP i
AJD, pel termini de 5 anys, segons nota de data 11/07/2014, al marge de la inscripció 5ª de la
finca número 13.816, al foli 110, del tom 2.110, llibre 187 de Roses.
Valoració: 112.624 €
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2. Acceptar el mutu acord en la determinació del preu just per l'expropiació de la finca situada al
carrer  Almirall  Federico  Gravina,  101,  per  import  total  de  112.624  €,  segons  informe  de
l'arquitecte municipal.

3. Ratificar el conveni entre l'Ajuntament de Roses i la mercantil Harmonia Empordà SL  per a
posar fi  al  procediment relatiu a l'expropiació de la finca situada al  carrer Almirall  Federico
Gravina, 101, formalitzat per ambdues parts en data 15 de juliol de 2014.

4. Fixar la data en què ha de comparèixer la interessada al despatx de l'Alcaldia, ubicat a la
plaça Catalunya, 12, 2n. pis, a fi de formalitzar la correponent acta de pagament i ocupació, un
cop ratificat el conveni i mitjançant citació formal, en el termini màxim de deu dies a partir del
següent a la recepció de la notificació del present acord.

5. Aprovar la despesa per import de 112.624 € en concepte de preu just per a l'expropiació de
la finca esmentada als punts anteriors. Imputar aquesta despesa a l'aplicació pressupostària
14.20.1510.6100000.

6. Ordenar el pagament d'aquesta quantitat a la mercantil Harmonia Empordà SL, representada
pel Sr. Andreu Roig Pujadas, en el moment de formalitzar la corresponent acta de pagament.

7. Comunicar a la mercantil  Harmonia Empordà SL que, una vegada efectuat el pagament,
l'Ajuntament ocuparà els béns i drets expropiats dels quals és titular. En la data assenyalada
per l'ocupació, els béns expropiats hauran de quedar lliures i expedits. 

8. Una vegada signada l'acta de pagament i ocupació, caldrà inscriure la finca expropiada al
Registre de la Propietat i a l'inventari de béns immobles de la corporació, així com comunicar la
disponibilitat  de  terrenys  als  serveis  tècnics  de  l'Àrea  de  Serveis  Territorials,  als  efectes
oportuns.

9.  Facultar l'alcaldessa,  perquè subscrigui  tots els documents,  públics o privats,  que siguin
necessaris per al desenvolupament del present acord.

10. Notificar aquest acord a la interessada als efectes oportuns.

11. Comunicar aquest acord als Departaments d'Intervenció, Tresoreria i Gestió Tributària i a
l'Àrea d'Infraestructures i Serveis d'aquest ajuntament, als efectes oportuns.= Exp. 2431/14*. 

11



INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DE POBLE

Sr. Francesc Giner.- Manifesta que han comprovat que aquest expedient ja ve de lluny, veuen
que el 2004 es deixa construir un edifici a l'empresa Harmonia Empordà a canvi d'urbanitzar la
plaça.  Veuen  que  el  2006  s'acorda  fer  una  plaça  i  se  li  dóna  les  gràcies  per  la  bona
disponibilitat per fer les obres. A mitjans del 2011 es requereix al propietari, quan les obres
encara estan pendents. A finals de 2011, per sorpresa, veuen als expedients que es resol tornar
les fiances i  que ara l'Ajuntament paga 112.000 € als propietaris per tenir aquest terreny.  Per
últim, pregunten com és que no es va fer la plaça i ara es compra. 

Conclou dient que, com que han vist molt d'embolic en aquests expedients i no ho tenen gaire
clar, els agradaria que això quedés sobre la taula per mirar-ho millor i si no és així hi votaran en
contra. 

INTERVENCIÓ DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr.  Carles  Ferrer.-  Demana  votació  i  anuncia  que  votarà  en  contra,  degut  a  que  aquest
expedient està incomplert, perquè han vist moltes irregularitats. Una d'aquestes irregularitats
era l'acord d'una llicència d'obres a canvi de fer una plaça. Encara que després l'Ajuntament
comprés el terreny, hi havia unes condicions i, a més, el 2006 se li va agrair a aquest senyor la
voluntat de voler fer una plaça. Veu moltes irregularitats i anuncia que votarà en contra o sinó
demana que quedi sobre la taula, per poder mirar-ho, que els ho expliquin bé i després es
podria canviar el vot. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Manifesta que el sorprenen aquests dubtes que s'escolten i que només pot
fer un exercici de memòria, perquè estan parlant de l'any 2006 i ha passat molt de temps des
d'aleshores. 

Creu recordar que havien arribat a l'acord que aquest senyor urbanitzaria la plaça a canvi  de
quedar-se la part de sota per fer aparcaments. Aleshores, arriba un moment que ell demana la
llicència d'obres, renuncia a la plaça i renuncia a l'aparcament i, per tant, es queda amb la
propietat.

Aclareix que no era una llicència d'obres condicionada a allò, sinó que era un acord,  per això
es va donar les gràcies. Era el que reclamaven els veïns i és el que reclamaran ara, poder
continuar aparcant allà. 
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Diu que està parlant de memòria. No sap quin any van demanar la llicència, tampoc sap qui va
desfer aquest acord, si és que existia un acord. 

El senyor Pàramo diu que es pot deixar sobre la taula, perquè tothom s'ho miri, però fins a ell
mateix  li  interessarà  mirar-s'ho.  Torna  a  dir  que  el  POUM  actual  no  contempla  aquesta
vinculació  entre aquest edifici de l'empresa Harmonia, que és on ara hi ha el Registre de la
Propietat i tots aquells pisos. Aclareix que no hi ha una vinculació, que el POUM actual que va
aprovar l'anterior equip de govern diu que allò és una plaça, que és d'expropiació i això és el
que s'està fent. 

Parlant de memòria, recorda que l'anterior pla general tampoc ho vinculava. Les dues finques
tampoc és que anessin vinculades, hi havia una bona entesa i per això es va felicitar. 

Diu que està fent memòria i estan parlant de fa molts anys. De l'any 2006 fins ara van vuit anys.
Puntualitza que d'aquests vuit anys, uns quants anys, Convergència i Unió va estar al marge
del  govern  de  Roses.  Han  passat  moltes  coses  en  aquests  vuit  anys  i  entre  elles  un  pla
general.  

El senyor Pàramo  no veu cap inconvenient en deixar-ho sobre la taula i demana a l'alcaldessa,
que decideixi  el que estimi més convenient. 

Diu que les coses van per aquí, no hi ha cap cosa estranya i demana al secretari, si li permet
l'alcaldessa, que aquest els ajudi a fer una mica de memòria d'això. 

Manifesta que està  gairebé segur que el pla general de l'any 1993 no ho contemplava. Als
anys 2005, 2006 i 2007 hi havia suspensió de llicències. No sap quan es va donar aquesta
llicència, si era amb el pla anterior o amb el pla actual. Reconeix que no té ni idea. 

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Explica que ella  sí  que ho havia  preguntat  i  que li  quedava clar  que estaven
complint el mandat del POUM. L'últim POUM deia que aquesta finca s'havia d'expropiar amb un
justipreu si arribaven a un acord.  El que estaven fent durant aquest mandant polític era complir
amb les dues resolucions. Una d'aquestes resolucions és la que arriba amb posterioritat, que
tenien pendents en el Jurat d'Expropiació, perquè no hi havia acord entre les dues parts. 

En aquesta en la que hi havia acord els havien sol·licitat ells que fessin compliment del que
manava el POUM, l'Ajuntament estava obligat a fer aquesta expropiació i a pagar-la. Encara
queda una tercera, que és una petita franja, que passarà d'aquí a uns mesos. 
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Demana al  secretari  si  recorda alguna cosa rellevant  respecte l'any 2006.  En cas contrari,
deixarien aquest punt sobre la taula per tal de mirar més enrera i poder veure i comprovar si hi
ha irregularitats com les ha vist l'oposició. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr.  Carles  Pàramo.-  Explica  que aquest  expedient  no  està  entre  els  temes que coordinen
conjuntament amb el senyor Josep Ma. Mas Blanch, com a responsable de l'àrea de Serveis i
la senyora Sílvia Ripoll, responsable de l'àrea d'Urbanisme, sinó que és un tema que es porta
des de l'àrea de Patrimoni. 

El  senyor  Pàramo reconeix  que aquest  expedient  no se l'ha mirat  i  sí  que ho  han fet  els
regidors de l'oposició. Li hauria agradat que haguessin fet la pregunta abans de venir al ple. Li
sap  greu  enretirar  un  punt  del  ple.  Afegeix  que  amb l'ambient  que tristament  estan  vivint,
sembla que creen dubtes en tot. 

Si  els  regidors  de l'oposició  li  haguessin  dit  que hi  havia  un dubte o com a més lògic  ho
haguessin dit directament a l'alcaldessa, ell mateix ho hauria buscat rapidíssimament i haurien
fet memòria de tot el que hi ha.

Assegura que la primera cosa que farà demà matí, a les vuit del matí, serà fer memòria de com
va anar tot aquest expedient.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr.  Francesc  Giner.-  Diu  al  senyor  Carles  Pàramo  que  no  és  pas  el  que  creu,  sinó  que
simplement aquest expedient l'ha examinat la senyora Arjona i com treballa a Figueres tots els
dies, s'han vist aquesta tarda. 

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que tenen la informativa per fer preguntes, però en tot cas, diu que no hi ha
cap problema, que es deixa pendent, sobre la taula.

El punt queda pendent, per a ser tractat, si escau, en una propera sessió.
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05.-  RATIFICAR  EL  DECRET  D'ALCALDIA  DE  DATA  30  DE  JUNY  DE  2014,  NÚM.
1890/30.06.2014, RELATIU A L'EXPEDIENT D'EXPROPIACIÓ DE LA FINCA SITUADA AL
CARRER LA LLOTJA, 16-20.

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta del
tenor literal següent: 

Identificació de l'expedient 

Proposta relativa a l'expropiació forçosa de la finca situada al  carrer  de la Llotja, 16-20 de
Roses (RC 4988501EG1748N). 

Antecedents 

1. En data 29 d'octubre de 2012, mitjançant acord plenari,  es va declarar la necessitat
d'ocupació  de  la  finca  situada  al  carrer  de  la  Llotja,  16-20  de  Roses
(RC4988501EG1748N) subjecte  a  l'expedient  d'expropiació  forçosa 2161/2011 per  a
l'assoliment dels objectius del planejament municipal contemplats al POUM de Roses, i
aprovar la relació concreta i individualitzada de propietaris i la descripció dels béns i
drets  afectats  per  l'expropiació,  valorada  en  393.774,00  €  (inclòs  el  5% d'afecció),
segons la valoració emesa per l'arquitecte municipal en data 8 d'agost de 2012. 

2. En  data  15  d'abril  de  2014,  RE  5996,  el  Jurat  d'Expropiació  de  Catalunya  tramet
resolució del Jurat, reunit a la sessió del dia 11 de març de 2014, en què acordà el preu
just  proposat  pel  vocal  tècnic  per  un  import  de  408.167,02  €.  Contra  l'esmentada
resolució, es podia interposar, amb caràcter potestatiu, recurs de reposició davant del
Jurat  d'Expropiació  en  el  termini  d'un  mes  a  comptar  des  de  l'endemà de  la  seva
notificació.

3. En data 09 de maig de 2014, RE 7306, el Jurat d'Expropiació de Catalunya tramet a
l'ajuntament el recurs de reposició presentat per Josep Oriol Martí Bagué contra l'acord
adoptat pel Jurat d'Expropiació en la sessió del dia 11 de març de 2014, als efectes de
l'article  112  de  la  Llei  30/1992,  de  26  de  novembre  de  règim  jurídic  de  les
administracions públiques i del procediment administratiu comú.

4. En data  12 de juny de 2014,  RE 9318,  el  Jurat  d'Expropiació  de Catalunya  tramet
resolució  del  Jurat,  reunit  a  la  sessió  del  dia  28  de  maig  de 2014,  en què acorda
desestimar  el  recurs  de reposició  interposat  pel  Sr.  Josep Oriol  Martí  Bagué contra
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l'acord del preu just del Jurat dictat en aquest expedient i, per tant, queda ratificat el
preu just en 408.167,02 €. 

5. En data 30 de juny de 2014, mitjançant Resolució de l'Alcaldia es resolgué:

“1. Acceptar el justi-preu fixat pel Jurat d'Expropiació de Catalunya, secció Girona, de
data 11 de març de 2014, RE 5996/15.04.2014, per un import total de 408.167,02 €, en
referència a l'expropiació  de la  finca urbana situada al  carrer  la  Llotja,  16-20 (finca
registral 36845), amb una superfície de 512,32 m2.

2. Aprovar la despesa per un import de 408.167,02 €, en concepte de preu just per a
l'expropiació  de  la  finca  esmentada  al  punt  anterior.  Imputar  aquesta  despesa  a
l'aplicació   pressupostària següent 14.20.1510.6100000. 

3. Fixar el divendres dia 11 de juliol de 2014, a les 13 hores, com a data en què han
de comparèixer els interessats al despatx de l'Alcaldia, ubicat a la Plaça Catalunya, 12,
2n. pis, a fi de formalitzar la corresponent acta de pagament del preu just i ocupació que
puja a un import de 408.167,02 €

4.  Ordenar el pagament als senyors Josep Oriol (102.041,76 €), amb NIF 37.256.915-
C, Ma. Carme (102.041,76 €), amb NIF 37.592.970-E, Ma. Mercè (102.041,75 €), amb
NIF 38.168.978-H,  i Ma. Concepció Martí Bagué (102.041,75 €), amb NIF 37.252.391-
G,  en  el  moment  de  formalitzar  la  corresponent  acta  de  pagament  del  preu  just  i
ocupació o consignar lla  quantitat  fixada pel  Jurat  d'Expropiació  de Catalunya a la
Caixa  General  de  Dipòsits  del  Ministeri  d'Economia  i  Hisenda,   en  el  cas
d'incompareixença dels interessats, de conformitat amb allò establert a l'article 50 de la
Llei d'Expropiació Forçosa.  

5.  Comunicar  als  interessats  que,  una  vegada  efectuat  el  pagament,  l'Ajuntament
ocuparà els béns i drets expropiats dels quals en són titulars. En la data assenyalada
per l'ocupació, els béns expropiats hauran de quedar lliures i expedits.

6.  Una  vegada  signada  l'acta  de  pagament  i  ocupació,  caldrà  inscriure  la  finca
expropiada al Registre de la Propietat i a l'inventari de béns immobles de la corporació,
així com comunicar la disponibilitat dels terrenys als serveis tècnics de l'Ajuntament, als
efectes oportuns.

7. Notificar aquest acord als interessats i al Jurat d'Expropiació de Catalunya, així com
als departaments d'Intervenció, Tresoreria, Infraestructures i Serveis Públics i Gestió
Tributària, als efectes oportuns.

8. Ratificar aquest decret en el proper Ple que se celebri”.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21
de juliol de 2014, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat. 

Fonaments de dret 
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• Llei d’Expropiació forçosa de 1954 (LEF) i el reglament que la desenvolupa, de l’any 1957
(REF)

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta, el Ple adopta  el següent:

ACORD 

1. Ratificar el Decret d'Alcaldia de data 30 de juny de 2014, núm. 1890/30.06.2014, indicat a
l'apartat 5 de la part expositiva del present acord, relatiu a l'expedient d'expropiació de la finca
urbana situada al carrer la Llotja, 16-20, propietat dels senyors Josep Oriol, Ma. Carme, Ma.
Mercè i Ma. Concepció Martí Bagué, en què, entre d'altres aspectes, es resol acceptar el justi-
preu assignat pel Jurat d'Expropiació de Catalunya, fixat en 408.167,02 €.

2. Notificar aquest acord als interessats perquè en tinguin coneixement.= Exp. 2161/2011*.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Catorze (14) Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch, Sílvia Useros,
Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Carles Pàramo, Manel Escobar,
Àngel Tarrero, Carlos López, Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona i Montse Mindan. 

Vots en contra: Cap (0) 

Abstencions: Quatre (4)  Jesús Minguez, Jordi Fernandez, Carles Ferrer i Francisca Guijarro.

En veure el resultat de les votacions, l'alcaldia presidenta declara la proposta tal com ha estat
redactada i s'eleva a acord plenari. 

06.- APROVAR L’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE ROSES AL PROTOCOL D’EXECUCIÓ
DE LES DILIGÈNCIES DE LLANÇAMENT D’APLICACIÓ A TOT L’ÀMBIT DE CATALUNYA, I
COMPROMETRE’S AL COMPLIMENT DE LES PRESCRIPCIONS QUE CONTÉ

El senyor Marc Danés, com a responsable de l'àrea de Benestar Social, presenta la proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l'expedient

Proposta relativa a l’adhesió per part de l’Ajuntament de Roses al Protocol d’execució de les
diligències de llançament als partits judicials de Catalunya.

Antecedents

1. En data 5 de juliol de 2013, el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, va
subscriure  amb el  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya  (TSTJ),  la  Secretaria  de
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Govern dels TSTJ, les quatre diputacions catalanes, l’Associació Catalana de Municipis i la
federació  de  Municipis  de  Catalunya,  i  amb  els  Consells  dels  Col·legis  d’advocats  i
procuradors  de  Catalunya,  un  protocol  d’execució  de  les  diligències  de  llançament
d’aplicació a tot l’àmbit de Catalunya.

2. L’objecte d’aquest Protocol, és el de coordinar l’acció de les diferents institucions signants
en l’execució de les diligències de llançament que disposen els jutjats dels diferents partits
judicials del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya i realitzar totes les actuacions que
puguin ajudar i millorar la situació de les famílies o les persones en situació de vulnerabilitat
social pendents d’una diligència de llançament d’un procediment de desnonament, execució
hipotecària o similar. 

3. El  Protocol  permet,  entre  d’altres  coses,  que  els  serveis  socials  municipals  tinguin
coneixement de cada desnonament o execució hipotecària amb supòsits de vulnerabilitat
social que es produeixin al municipi i així poder actuar amb prou previsió de temps i oferir a
les persones i famílies afectades alternatives a la pèrdua d’habitatge i preparar el dispositiu
assistencial possible en cada cas.

4. L’acord  4  del  Protocol  estableix  que  el  municipi  que  així  ho  vulgui,  ha  de  lliurar  una
comunicació d’adhesió al  protocol  a la  Presidència del  Tribunal  Superior  de Justícia de
Catalunya  que  “ha  d’incloure  necessàriament  el  compromís  de  complir  el  que  disposa
aquest Protocol –sense possibilitat de reserves ni modificacions particulars - i a més:

• Ha d’identificar els serveis municipals o supramunicipals designats per actuar en les
situacions descrites.

• Ha d’identificar amb nom, cognoms i càrrec una persona concreta responsable de
l’actuació dels serveis designats a aquest efecte.

• Ha de determinar unes dades concretes de contacte postal, telefònic i electrònic.

• .... ”

5. En data 28 de gener de 2014 i registre d’entrada número 1428, el Consell Comarcal de l’Alt
Empordà notifica a l’Ajuntament de Roses que el Ple del Consell Comarcal de data 21 de
gener de 2014 va adoptar l’acord d’adherir-se al Protocol d’execució de les diligències de
llançament als partits judicials de Catalunya. En aquest acord el Consell Comarcal actua
com  a  titular  dels  serveis  socials  dels  diferents  ajuntaments  de  la  comarca,  excepte
Figueres,  Roses  i  l’Escala,  motiu  pel  qual  l’adhesió  no  té  efectes  sobre  aquests  tres
municipis.
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6. Informe   favorable  del  tècnic  de  Benestar  Social  on  consta  que  l’adhesió  al  Protocol
d’execució de les diligències de llançament als partits judicials de Catalunya no suposa cap
despesa per a l’Ajuntament de Roses.

7. La Comissió informativa Genèrica del Ple,  a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21 de
juliol de 2014, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer. Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del
procediment administratiu comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.

Segon.  Decret  Legislatiu  2/2003,  de  28  d’abril,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer.  Protocol  d’execució  de  les  diligències  de  llançament  d’aplicació  a  tot  l’àmbit  de
Catalunya.

A proposta del Sr. Marc Danés i Zurdo, regidor de l’Àrea de Benestar Social, el Ple adopta el
següent:

ACORD

1. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al  protocol d’execució de les diligències de
llançament d’aplicació a tot  l’àmbit  de Catalunya,  i  comprometre’s  al  compliment de les
prescripcions que conté

2. Designar com a persona responsable dels serveis designats per actuar en les situacions
descrites  al  protocol  al   tècnic  responsable  de l’Àrea de Benestar  Social,  Sr.  Francesc
Sánchez  i  Sunyer,  carrer  Tarragona  núm.  83,  17480  Roses,  tel.  972  252  400,  a/e:
benestar@roses.cat / fsanchez@roses.cat

3. Notificar  l’adopció  d’aquest  acord  al  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya
(TSJC).=Exp.: 3007/14*

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.-  Explica que el  que diu aquest acord és que en el  moment que es fa un
procediment judicial per fer fora  una persona que té impagaments hipotecaris o de lloguer, els
jutjats de Figueres envien un avís als Serveis Socials de l'Ajuntament, per tal que l'Ajuntament
pugui fer un informe, per si detectem algun cas de persones amb dependències , persones
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amb  vulnerabilitat  social,  persones  que  tinguin  criatures  a  la  llar,  persones  que  pateixin
violència domèstica, etc. 

Subratlla que hi ha una sèrie de supòsits i en el cas que l'Ajuntament emeti informe, doncs se
sol aturar, de vegades de manera indefinida i algunes  vegades parcialment. Així podran fer
totes les diligències i gestions oportunes perquè aquesta gent en el darrer cas accedeixi a una
altra llar, sigui en el municipi de Roses o sigui en qualsevol municipi de l'àmbit de Catalunya. 

S'ha de dir que aquest protocol fa més d'un any i mig que l'estan duent a terme, però en aquest
cas han demanat que com a ajuntament fessin aquest tràmit administratiu d'aprovar-ho per ple. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

07.-  DONAR COMPTES AL PLE DE L’INFORME EMÈS PER L’INTERVENTOR MUNICIPAL
SOBRE RESOLUCIÓ DE DISCREPÀNCIES DE L’EXERCICI 2013 ESTABLERT A L’ARTICLE
218 DEL RDL 2/2004, DE 5 DE MARÇ PEL QUÈ S’APROVA EL TEXT REFÓS DE LA LLEI
REGULADORA DE LES HISENDES LOCALS (LRHL)

El senyor Manel Escobar, responsable de l'àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a donar comptes al Ple de l’informe emès per l’interventor municipal sobre
resolució de discrepàncies de l’exercici 2013 establert a l’article 218 del RDL 2/2004, de 5 de
març pel què s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL).

Antecedents

1. L’interventor municipal en data 27 de juny de 2014 ha emès el següent informe: 

“Identificació de l’expedient

Informe sobre resolució de discrepàncies de l’exercici 2013 establert a l’article 218 del RDL 2/2004, de 5
de març pel què s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL).

Fonaments de dret

1. De  conformitat  amb  l’article  218.1  de  la  LRHL l’interventor  elevarà  informe  al  Ple  de  totes  les
resolucions adoptades pel president de l’entitat local contràries als reparaments efectuats, així com
un resum de les principals anomalies detectades en matèria d’ingressos.
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2. D’acord  amb l’article  82  de les  Bases d’execució  del  pressupost  per  a  l’exercici  2013,  aquesta
donació de comptes es farà incorporant aquesta informació en un annex al Compte general.

3. De conformitat amb l’article 218.3, aquesta informació s’haurà de trametre anualment al Tribunal de
Comptes, acompanyada, en el seu cas, dels informes justificatius presentats per la Corporació local.

Conclusions

1. Les resolucions adoptades per l’Ajuntament durant l’any 2013 contràries als reparaments efectuats
per la intervenció municipal han estat les següents:

Núm Expedient Import Data informe Motiu reparament Data acord Òrgan
municipal

1

Aprovació modificació núm.2 del contracte
d'obra "Reorganització de l'àmbit del casc
antic  entre  els  carrers  Nou,  Gravina,
Francesc Macià i Perelada.

13.959,38 € 18/06/2013

Manca l'aprovació
prèvia preus

contradictoris i tràmit
contractació

28/06/2013 Junta de
govern

2. Durant l’exercici 2013 no s’han detectat anomalies en matèria d’ingressos.”

2. Còpia de l’acord de la Junta de Govern Local  aprovant aquesta modificació núm. 2 de
“contracte i  reconeixement  de l’obra  “Reurbanització  de l’àmbit  del  casc antic  entre  els
carrers  Nou,  Gravina,  Francesc Macià i  Peralada”,   així  com dels  informes tècnics que
acompanyen aquesta modificació.

3. Com es dedueix de l’acord i dels informes esmentats es tracte de l’execució d’unitats d’obra
no previstes en el projecte i que a judici de la Direcció facultativa es van realitzar per raons
d’interès públic i amb l’objectiu d’evitar tornar a aixecar el paviment en el futur.

Així mateix, les obres van ser realitzades pel contractista amb la conformitat dels serveis
tècnics municipals, la qual cosa suposa el reconeixement de dita actuació,  encara que no
hagi estat suportada per les formalitats exigides en la normativa de contractació, evitant un
enriquiment  injust de l’administració. 

4.  Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 21 de juliol de 2014.

A proposta del  Segon Tinent d’Alcalde, regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda el Ple de la
Corporació adopta  el següent

ACORD:

1. Donar compte al Ple de la Corporació de l’informe emès per l’interventor municipal sobre
resolució de discrepàncies de l’exercici 2013 establert a l’article 218 del RDL 2/2004, de 5 de
març pel què s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL)”.*
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El Ple en queda assabentat.

08.-  APROVACIÓ DEFINITIVA DEL COMPTE GENERAL DE L’AJUNTAMENT DE ROSES
CORRESPONENT A L’EXERCICI 2013

El senyor Manel Escobar, responsable de l'àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta  relativa  a  l’expedient  d’aprovació  del  Compte  General  de l’Ajuntament  de Roses,
corresponent a l’exercici 2013.

Antecedents

1.  Decret  de  l’Alcaldessa-Presidenta  de  data  11  d’abril  de  2014  ordenant  la  formació  de
l’expedient del Compte General.

2. Informe de la intervenció municipal de data 28 d’abril de 2014.

3. Decret de l’Alcaldessa-Presidenta de data 29 d’abril de 2014 resolent que es convoqui la
Comissió Especial de Comptes.

4. Documentació obrant en l’expedient del Compte General, posada a disposició de la Comissió
Especial de Comptes, que aquesta ha pogut examinar i confrontar.

5. El compte general de la Corporació està format per:

1. COMPTES ANUALS DE L’AJUNTAMENT DE ROSES

a) Balanç 

b) Compte del resultat econòmic-patrimonial

c) Estats de liquidació del pressupost

d) Memòria

e) Documentació complementària

f) Informes de l’Interventor municipal

22



2.  COMPTES  ANUALS  DE  LA  SOCIETAT  MUNICIPAL  SERVEIS  MUNICIPALS  DE
ROSES, SA.

a) Presentació

b) Òrgans de govern

c) Informe d’auditoria

d) Comptes anuals

e) Certificació d’aprovació dels comptes per la Junta General

 f) Informe de control financer

g) Al.legacions presentades per la societat municipal en dates 11 i 14 de juliol   de 2014.

3. COMPTES ANUALS DE LA SOCIETAT MUNICIPAL PORT DE ROSES, SA.

a) Presentació

b) Òrgans de govern

c) Informe d’auditoria

d) Comptes anuals

e) Certificació d’aprovació dels comptes per la Junta General

           f) Informe de control financer

g) Al.legacions presentades per la societat municipal en data 7 de juliol de 2014.

4.  COMPTES  ANUALS  DE  LA  SOCIETAT  MUNICIPAL  PROMOCIÓ  I
DESENVOLUPAMENT DE ROSES, SL

a) Presentació

b) Òrgans de govern

c) Informe d’auditoria

d) Comptes anuals

e) Certificació d’aprovació dels comptes per la Junta General
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           f) Informe de control financer

g) Al.legacions presentades per la societat municipal en data 11 de juliol de 2014.

5. COMPTES ANUALS DE LA SOCIETAT DE CAPÍTAL MIXT GESTIÓ MEDIAMBIENTAL
DE ROSES, SL.

6. Dictamen favorable emès per la Comissió Especial de Comptes reunida en sessió ordinària
de data 26 de maig de 2014.

7. Termini d’exposició pública entre els dies 29 de maig i 25 de juny de 2014, ambdós inclosos,
sense que s’hagi produït al.legacions ni observacions.

Fonaments de dret

Primer. Article 116 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local .

Segon. Articles 58 i 101 del RDL 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la llei
reguladora de les hisendes locals (LRHL).

Tercer. Articles 208 a 212 del RDL 2/2004, de 5 de març pels què s’aprova el text refós de la
Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL).

Quart.  Articles 89 al  105 del  Reial  decret  500/1990, de 20 d’abril,  de desenvolupament del
capítol primer, del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes
locals, en matèria de pressupostos (RP).

Cinquè. Ordre EHA/4041/2004, de 23 de novembre per la qual s’aprova la instrucció del model
normal de comptabilitat local (ICAL).

Sisè. Articles 3, 19 i 22 del Real Decret Legislatiu 2/2007, de 28 de desembre, pel qual s’aprova
el Text Refós de la Llei general d’estabilitat pressupostària (LGEP).

Setè.  Reglament  de  desenvolupament  de  la  Llei  18/2001,  de  12  de  desembre,  general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

Vuitè. Bases d’Execució del Pressupost per a l’exercici 2013 (BEX).

Novè. Resolució de 15/04/11 de la Sindicatura de Comptes, (DOGC 20.04.2011) per la qual es
manté la vigència del conveni de col.laboració per a la coordinació del retiment telemàtic dels
comptes  generals  de  les  entitats  locals  de  Catalunya,  signat  el  18/12/09  pel  Tribunal  de
Comptes  i  la  Sindicatura  de  Comptes  de  Catalunya,  amb  el  qual,  les  entitats  locals  de
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Catalunya  poden  enviar  la  documentació  relativa  al  Compte  general  mitjançant  un  únic
procediment telemàtic, que permet considerar presentats els comptes en ambdues institucions
a tots els efectes.

A proposta del Sr. Manel Escobar Yegua, regidor d’Economia i Hisenda d’aquesta Corporació,
el Ple de la Corporació adopta el següent:

ACORD:

1. APROVAR definitivament el  Compte General de l’Ajuntament de Roses  corresponent a
l’exercici 2013.

2. RENDIR el compte esmentat a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que determinen
els articles 212.5 i 223.5 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de
la LRHL.”*

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Dotze (12) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blach, Sílvia
Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel
Tarrero, Carlos López i Montse Mindan. 

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Sis (6)  Jesús Minguez, Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona, Jordi  Fernandez,
Carles Ferrer i  Francisca Guijarro.

09.-  INFORMAR  AL  PLE  DE  LA  RENÚNCIA  DE  LA  SENYORA  NATÀLIA  INGLÉS
GONZALEZ I CONSTATACIÓ DE L’EXISTÈNCIA D’UNA VACANT EN LA COMPOSICIÓ DE
LA CORPORACIÓ MUNICIPAL A LA LLISTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA PSC-PM,
D’ACORD AMB EL RESULTAT OBTINGUT  A LES ELECCIONS LOCALS QUE VAN TENIR
LLOC EL DIA 22 DE MAIG DE 2011

La  senyora  Montse  Mindan,  alcaldessa-presidenta  de  la  corporació  presenta  la  proposta
d'acord del tenor literal següent: 

Identificació del document  

Proposta de renúncia de la senyora Natàlia Inglés Gonzalez i de constatació de l’existència
d’una  vacant  en  la  composició  de  la  corporació  municipal  a  la  llista  del  Grup  Municipal
Socialista (PSC-PM), d’acord amb el resultat obtingut a les eleccions locals que van tenir lloc el
dia 22 de maig de 2011.

25



Antecedents

1. El dia 11 de juny de 2011, el senyor Francisco Martinez Perez, va prendre possessió del
càrrec de regidor de la corporació com a resultat de les eleccions locals que van tenir lloc el
dia 22 de maig de 2011.

2. El dia 12 de març de 2014, el senyor Francisco Martinez Perez, regidor del Grup Municipal
Socialista (PSC-PM), va manifestar la seva renúncia al càrrec de regidor de l’Ajuntament de
Roses, mitjançant instància amb RE 3925/2014 i posteriorment se n’informà al ple de la
corporació en sessió ordinària del dia 31 de març de 2014. 

3. El dia 19 de maig de 2014 amb RE núm 1659, la Junta Electoral Central va trametre la
credencial a nom del senyor Domingo Cusí Gener, candidat a la llista presentada a les
darreres eleccions municipals del Partit Socialista-Progrés Municipal (PSC-PM). 

4. El dia 27 de maig de 2014, davant del secretari de la corporació, el senyor Domingo Cusí
Gener va presentar renúncia a ocupar al càrrec de regidor de la corporació. 

5. El dia 17 de juny de 2014, la Junta Electoral Central va trametre la credencial a nom de la
senyora Natalia Inglés González.  

6. El dia 23 de juny de 2014, davant del secretari de la corporació, la senyora Natalia Inglés
Gonzalez va presentar renúncia al càrrec de regidora municipal

7. El dia 3 de juliol de 2014 es va trametre a la Junta Electoral Central, als efectes de l’article
182.2 de la llei orgànica 5/1985 de 19 de juny del Règim Electoral General, comunicació de
la renúncia de la senyora Natàlia Inglés Gonzalez a la que es feia palès que a la llista de la
candidatura del Partit dels Socialistes de Catalunya-Progrés Municipal no queden possibles
candidats o suplents per cobrir la vacant. 

Fonaments de dret

Primer.  Article  9.4  del  Reial  decret  2568/1986,  de  28  de  novembre,  que  va  aprovar  el
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

Segon. Article 182 de la LOREG.

A proposta de l'alcaldessa presidenta,  la senyora Montse Mindan cortada,  el  Ple adopta el
següent: 

ACORD

1. Informar al ple de la renúncia de la senyora Natàlia Inglés Gonzalez al càrrec de regidora
municipal.  
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2. Constatar  l’existència  d’una  vacant  en  la  composició  de  la  corporació  municipal  que
correspon a la candidatura presentada a la llista del Grup Municipal Socialista (PSC-PM) a
les eleccions locals que van tenir lloc el passat 22 de maig de 2011. Així mateix constatar
que no queden possibles candidats o suplents a nomenar per cobrir la vacant per completar
la corporació municipal als efectes de l’article 182.2 de la Llei Orgànica 5/1985 de 19 de
juny del Règim General Electoral

3. Trametre un certificat a la Junta Electoral Central per al seu coneixement i efectes. 

El Ple en queda assabentat.

10.-  MODIFICACIÓ  NÚMERO  2  DE  LA PLANTILLA I  DE  LA RELACIÓ  DE  LLOCS  DE
TREBALL DEL PERSONAL MUNICIPAL APROVADES PER A L’ANY 2014

La senyora Silvia Useros, responsable de l'àrea d'Ensenyament, presenta la proposta del tenor
literal següent: 

Identificació de l’expedient 

Modificació número 2 de la plantilla i de la relació de llocs de treball del personal municipal
aprovades per a l’any 2014.

Antecedents

1. La plantilla de personal de l’ajuntament de Roses es defineix com la relació detallada de
places assignades a cadascuna de les escales, subescales, classes i categories en que
s’integren els funcionaris, el personal laboral i eventual per la totalitat de la organització.

La diferència entre plantilla i relació de llocs de treball queda clarament delimitada a partir
de la sentència del Tribunal Suprem de data 20 d’octubre de 2008 i més recentment per la
sentència del mateix Tribunal de data 9 d’abril de 2014: 

La RLLT és un instrument tècnic a través del com es realitza l’ordenació del personal,
d’acord amb les necessitats dels serveis, i precisant la denominació, característiques
essencials  dels  mateixos,  requisits  exigits  per  a  l’acompliment  de  cada  lloc  i
determinació de les seves retribucions complementàries.

Per la seva banda, la Plantilla Orgànica té un àmbit més reduït, doncs no determina les
característiques essencials del lloc, ni requisits per a la seva ocupació, i la seva finalitat
és  distinta,  predominantment  d’ordenació  pressupostària,  i  per  això,  eximeix  de
preceptiva negociació sindical. 
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L’article  90.1  de  la  LBRL  estableix  que  correspon  a  cada  Corporació  local  aprovar
anualment,  a  través  del  Pressupost,  la  plantilla  que  comprèn  tots  els  llocs  de  treball
reservats a funcionaris, personal laboral i eventual.

Les  plantilles  hauran  de  respondre  als  principis  de  racionalitat,  economia  i  eficiència  i
establir-se d’acord amb l’ordenació general de la economia, sense que les despeses de
personal puguin rebassar els límits que es fixin amb caràcter general.

Així  mateix  l’article  126 del  TRRL,  aprovat  pel  Reial  decret  Legislatiu  781/1986,  de 18
d’abril, pel qual s’aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim
local, disposa:

“Les plantilles, que haurien de comprendre tots els llocs de treball degudament classificats
reservats a funcionaris,  personal laboral i  eventual, s’aprovaran anualment en ocasió de
l’aprovació del Pressupost i hauran de respondre als principis de racionalitat, economia, i
eficàcia  enunciats  a  l’article  90.1  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril.  A  ells  s’uniran  els
antecedents, estudis i documents acreditatius conforme s’ajusten als mencionats principis”.

2. La  plantilla  de  personal  contempla  totes  les  places  que  es  consideren  necessàries
actualment per al compliment dels serveis establerts.

3. El Ple de la Corporació, en la sessió extraordinària del dia 2 de desembre de 2013, va
aprovar, juntament amb el pressupost general per a l’exercici 2014, la plantilla, la relació de
llocs de treball i les retribucions del personal de l’Ajuntament de Roses per a l’any 2014.

4. Informe de la regidoria del departament d’Ensenyament del tenor literal següent:

“Identificació de l’expedient

Oferta de places i vacants  produides en la matriculació pel curs escolar 2014/2015 de les llars d’infants
municipals “El cavallet de mar” i “El franquet”. 

Antecedents

1. Resolució ENS/260/2014, de 7 de Febrer, del procediment de preinscripció i matrícula de l’alumnat als
centres de Servei d’Educació de Catalunya i altres centres educatius, en els diversos ensenyaments
sostinguts amb fons públics.

2. L'annex 12 d'aquesta resolució fa esment del següent texte: Per poder participar en la preinscripció i
escolaritzar-se en el centre, cal que els infants tinguin com a mínim 16 setmanes a l'  inici del curs
escolar. Si el centre té vacants pot admetre  al  llarg del curs nens i nenes a partir del moment que
compleixin 16 setmanes

3. Calendari de preinscripció  i  matrícula curs 2014-2015 segons la resolució esmentada:

• Reserva per a alumnes del centre: del 22 al 25 d’abril
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• Difusió de l’oferta: 30 d’abril

• Presentació de les sol·licituds: del 5 al 16 de maig, ambdós inclosos 

• Publicació de les llistes amb el barem : 27 de maig 

• Reclamacions a les llistes del barem: 28, 29 i 30 de maig 

• Sorteig: 2 de juny

• Publicació de les llistes d'alumnat admès: 5 de juny 

• Període de matriculació: Del 10 al 13 de juny 

4. Una vegada finalitzada la matriculació definitiva en data 13 de juny de 2014, han quedat totalment
desertes algunes de les places ofertades, fet que comporta una aula buida de P2 a la llar “El Cavallet
de Mar” , una aula buida de P1 a la llar “El Franquet de Mar”  i  una aula de P0 entre les dues llars
d’infants.

5. A cada llar aquest curs 2014-2015 s' ha ofert una aula de 8 places corresponent al grup de P0.  La
matricula en data d' avui , és de 4 alumnes a la llar el cavallet i 1 alumne a la llar el franquet.

6. La demanda de places ha disminuït de manera molt notable, si tenim en compte l’evolució històrica
d’altres  cursos,  motivat  fonamentalment  per  la  crisi  que  estem  vivint  en  aquests  moments,  on
malauradament les situacions d’atur permeten tenir cura dels fills.

7. El decret  282/2006 , de 4 de juliol ,  i  la  disposició adicional   desena del decret 102/2010 , de 3 d’
agost  regulen  el primer cicle de l’educació infantil i els requisits dels centres. 

8. L’ article 12 del decret 282/2006  especifica el nombre màxim d’ infants per grup.

      Article 12

12.1. - Al primer cicle de l’educació infantil  pot haver-hi simultàniament, com a màxim el següent
nombre d’ infants per grup:

Grups d’infants menors d’un any: 8 infants

Grup d’infants d’un a dos anys : 13 infants.

Grup d’infants de dos a tres anys : 20 infants.

12.2.-  El Centre estableix l’ atenció als infants d’acord amb el seu projecte educatiu i amb la seva
proposta organitzativa, amb la distribució de grups que en cada moment considera oportuna
segons el nombre d’infants que atén  i l’equip de professionals de què disposa, sense poder
superar en cap grup el nombre màxim d’infants  determinat  a l’ apartat anterior.

12.3.-  La  capacitat  màxima  simultània  de  cada  centre  es  fixa  en  el  corresponent  conveni  o
disposició pel qual es crea o s’ autoritza , tenint en compte el nombre màxim d’alumnes per
grup que estableix l’ apartat  primer d’aquest article i les instal·lacions i condicions de cada
centre. 
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9. Quadre  amb el detall de les places, alumnes preinscrits, matriculats i vacants de cada llar, dels cursos
2010-2011,  2011-2012,  2012-2013 ,  2013-14  i  2014-15.

CURS   2010-11

LLAR CAVALLET DE MAR

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar  39 60

places ofertades 33 3 54 2

admesos 35 57

matriculats 37 54 1

vacants 3 4

LLAR EL FRANQUET

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8 39 60

places ofertades 8 (feb-11) 33 3 54 3

admesos 8 38 59

matriculats 8 38 58

vacants 0 1 2

CURS   2011-12
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LLAR CAVALLET DE MAR (SETEMBRE
2011)

P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 39 60

places ofertades 33 3 54 3

admesos 30 51

matriculats 26 54 1

vacants 13 4

LLAR CAVALLET DE MAR (MARÇ 2012)

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(2) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8

places ofertades 8

admesos 8

matriculats 8 23 54 1

vacants 0 3 4

LLAR EL FRANQUET
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P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8 39 60

places ofertades 8 33 3 54 3

admesos 8 36 45

matriculats 8 32 43

vacants 0 7 17

CURS  2012-13

LLAR CAVALLET DE MAR

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(2) NEE-P2

capacitat llar 8  39 40

places ofertades 8  33 3 36 2

admesos 6  31 37

matriculats 5  34 35

vacants 3  5 5

LLAR EL FRANQUET

P0 Aula NEE-P0 P1 Aules NEE-P1 P2 Aules NEE-P2
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(1) (4) (2)

capacitat llar 8 52 40

places ofertades 8 44 4 36 2

admesos 4 50 40

matriculats 3 43 39

vacants 5 9 1

CURS  2013-14

LLAR CAVALLET DE MAR

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(2) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8 26 60

places ofertades 8 14 2 17 2

admesos 3 26 47

matriculats 5 26 47

vacants 3 0 13

LLAR EL FRANQUET

P0
Aula
(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8 39 60
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places ofertades 8 25 3 7 3

admesos 6 28 59

matriculats 6 30 58

vacants 2 9 2

CURS    2014-15

LLAR CAVALLET DE MAR

P0

Aula

(1) NEE-P0 P1

Aules

(2) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8  26  60  

places ofertades 8  17 2 30 3

admesos 4  20  35  

matriculats 4  18  33  

vacants 4  8  27  

LLAR EL FRANQUET

P0

Aula

(1) NEE-P0 P1

Aules

(3) NEE-P1 P2

Aules

(3) NEE-P2

capacitat llar 8  39  60  

places ofertades 8  25 3 19 3

admesos 1  25  47  

matriculats 1  24  43 1
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vacants 7  15  15  

10. En  aquest  moment  i  que  en  tinguem  coneixement  per  haver  trucat  al  centre  ,hi  ha  10  famílies
interessades en apuntar els seus fills al centre , però que encara no tenen l'edat de 16 setmanes.
Veient  l'historial de matriculació d'aquesta franja d'edat, podem dir que no s'ha omplert  l'aula fins el
gener , ja que són nens que varen néixer a partir del juliol i no es varen poder apuntar en el període de
preinscripció (5 al 16 de maig) per no tenir complertes les 16 setmanes d'edat., per la qual cosa la
realitat de necessitat de les famílies no es pot percebre en les dates de preinscripcions i matrícules pel
curs 2014-2015.

11. Segons  aquestes  dades,  es  fa  del  tot  necessari  fer  una  previsió  de  les  aules  que  entraran  en
funcionament el proper dia 1 de setembre de 2014  de  cara  al curs  2014-2015.

12. Davant  aquest  escenari,  cal  fer  les  corresponents  adaptacions  de  l’estructura  organitzativa  a  la
demanda del servei, realitzant aules flexibles de grups mixtes per edats, sense  excedir mai del màxim
permès per la ràtio que estableix el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya. 

Conclusions

Conseqüentment,  i  atenent  a  circumstàncies  sobrevingudes  i  conegudes  a  nivell  general,  alienes  a  la
voluntat de l’Ajuntament, i amb la necessitat de reestructurar el servei, es proposa reorganitzar el servei de
les Llars d’Infants municipals per ajustar-les a les necessitats del proper curs 2014-2015, amb el tancament
d’aquestes  tres aules.  En el cas que la llista d’espera hi hagués una demanda suficient, s’estudiarà la
possibilitat de reobertura d’alguna d’aquestes aules.

Aquesta reorganització suposa l’amortització de 2 places d’educadora i 3 places d’auxiliar educadora que
estan  ocupades  a  la  plantilla  de  personal  laboral  municipal,  mitjançant  contracte  laboral  temporal
d’interinitat, fins  a la provisió reglamentària de la plaça. 

Les treballadores a les quals s’amortitza la plaça  quedaran a la borsa de treball en l’ordre que correspongui
segons les puntuacions que van obtenir en el seu moment”.

5. D’acord amb aquest informe i veient l’actual estructura en funcionament de les llars d’infants
municipals amb 13 aules, de les quals 3 estan destinades a P2, 2 a P1 i 1 a P0 a la llar el
Cavallet de Mar, i 3 estan destinades a P2, 3 a P1 i 1 a P0 a la llar el Franquet, així com la
davallada en la demanda de places ofertades, es fa absolutament necessari reorganitzar
els efectius existents i tancar una aula de P2 a la llar El Cavallet de Mar i una aula de P1 i
una de P0 a la llar El Franquet.

6. Conseqüentment, s’ha de procedir a reestructurar i ajustar la plantilla de personal laboral,
d’acord amb el servei que efectivament es presta per les llars d’infants amb la corresponent
amortització de 2 places d’educadora i 3 places d’auxiliar educadora, atenent a la necessitat
de complir amb els principis d’economia, eficiència i sostenibilitat pressupostària a què està
subjecte el funcionament d’aquesta administració municipal.

7. Els  dies  10  i  18  de  juliol  de  2014,  s’informa  als  representants  dels  treballadors  de
l’Ajuntament de Roses de la supressió d’aquestes places, donant compliment a l’article 32
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de  l’Estatut  bàsic  de  l’empleat  públic,  sobre  negociació  col·lectiva,  representació  i
participació del personal laboral.

8. Amb data  18  de  juliol  de  2014,  els  serveis  jurídics  han  emès un  informe favorable  al
respecte.

9. La Comissió informativa del dia 21 de juliol  de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte. 

Fonaments de dret

1. És d’aplicació, pel que fa a la modificació de la plantilla, la normativa següent: 

a. La Llei 7/2007, de 12 d’abril, pel qual s’aprova l’estatut bàsic de l’empleat públic.
L’article 24 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament del
personal al servei de les entitats locals, preveu el cessament del personal laboral
temporal  si  per  raons  organitzatives  cal  modificar  la  plantilla.

b. L’article 27 del mateix reglament estableix que la plantilla es pot modificar amb
posterioritat  a  l’aprovació del  pressupost  durant  l’any de la  seva vigència,  per
respondre a l’establiment de nous serveis, per a l’ampliació, supressió o millora
dels  existents  que no admetin  demora per a  l’exercici  següent,  com també si
respon a criteris d’organització administrativa interna.

2. L’article 49.1. del Reial decret legislatiu 1/1995, de 24 de març, pel qual s’aprova el text 
refòs de la llei de l’estatut dels treballadors.

3. D’acord amb allò que preceptuen els articles 28 i  54 del Reglament del  personal  al
servei de les entitats locals, l’òrgan competent per aprovar la modificació de la plantilla
és el Ple de la Corporació. En igual sentit, els articles 22.2.i de la Llei 7/1985, de 2
d’abril, reguladora de les bases de règim local, l’article 52.j del Decret legislatiu 2/2003,
de 28 d’abril,  pel  qual  s’aprova el  text  refós de la llei  municipal  i  de règim local  de
Catalunya i l’article 129.3 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual
s’aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim local.

4. La modificació requereix els mateixos tràmits que l’aprovació: Publicació en el BOP i en
el DOGC i comunicació al Departament de Governació i Relacions Institucionals de la
Generalitat de Catalunya i a l’Administració de l’Estat. 
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A proposta de l’alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, s’adopta el següent

Acord: 

1. Extingir i amortitzar de manera concurrent, els contractes laborals temporals d’interinitat i
les places que a continuació es detallen, amb efectes del dia 31 d’agost de 2014:

Cognoms i Nom DNI Categoria
Antiguitat  Ajuntament
de Roses

SAM XXXXX594G Auxiliar educadora 30/11/2011

RGY XXXXX320W Auxiliar educadora 01/03/2010

AMM XXXXX785F Auxiliar educadora 14/09/2009

BJA XXXXX916F Educadora 01/07/2008

FNA XXXXX695V Educadora 23/07/2006

2. Modificar la plantilla i la relació de llocs de treball del personal municipal aprovades per a
l’any 2014, en el sentit següent:

a) Amortitzar les places següents de l’Àrea d’Ensenyament:

- 2 places de personal laboral, educadora de la Llar d’infants, grup C, subgrup C1, nivell 17.

- 3 places de personal laboral, auxiliar educadora de la Llar d’infants, grup C, subgrup C2,
nivell 16.

3. Publicar la modificació de la plantilla i de la relació de llocs de treballs esmentada en el punt
anterior en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i en el Diari Oficial de la Generalitat
de Catalunya.

4. Trametre un certificat  de l’acord al  Ministeri  d’Administració  Pública,  al  Departament  de
Governació i a la Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya. 

5. Notificar-ho a les seccions sindicals de CCOO i UGT. 

6. Comunicar-ho al  Departament d’Intervenció i  al  Departament  d’Ensenyament per  al  seu
coneixement i efectes.= 4808/2013.
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Sra.  Sílvia  Useros.-  Explica  que  aquest  punt  es  va  explicar  en  una  Junta  de  Portaveus
extraordinària, convidant els regidors no adscrits. 

Tot seguit fa un històric dels últims anys. Explica que els nens nascuts l'any 2012 van ser 229,
l'any 2013 van ser 199 i per a l'any 2014 hi ha una previsió de 166. Com poden veure els
presents  l'any  2012  hi  ha  hagut  un  fort  decreixement,  d'un  promig  d'uns  35  nens  menys
respecte l'any anterior. 

Degut a la poca demanda de places provocada per la davallada de naixements, així com per la
crisi, l'Ajuntament ha hagut de procedir al tancament de tres aules, una de P0, una de P1 i una
de P2. Es evident que això comporta l'amortització de les places de personal, corresponent a
tres educadores i a tres auxiliars educadores. No obstant això, mirant l'històric de demandes
que té la llar, necessitarà una aula de P0 i a partir del mes de gener, per tant, la proposta és
d'amortitzar dues educadores i tres places d'auxiliars d'educadores.

De moment, les matrícules queden obertes per donar cabuda a les necessitats del poble. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Diu que lamenten molt que s'hagi de fer aquest acomiadament de
personal interí o no interí. Entenen les causes, perquè saben que hi ha setanta-cinc places que
queden al descobert. 

Repeteix que ho lamenten molt, perquè hi havia personal que estava treballant a la llar des de
l'any 2006 i no es poden vanagloriar d'haver de fer aquesta actuació. Només vol agrair, sobre
tot a aquest personal que ha estat tots aquests anys treballant, la seva bona disposició i la seva
bona feina,  que ha estat  impecable.  Lamenten l'acomiadament,  tot  i  que entenen les dues
causes: una  és la baixada de la natalitat i l'altra la crisi.

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Aclareix  que  les  reunions  serveixen  per  exemple  per  buscar  la  resposta  a  la
pregunta que va fer el senyor Carles Ferrer de la possible davallada de naixement. Explica que
arran d'això, avui té la resposta. 

INTERVENCIÓ DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr. Carles Ferrer.- Diu que votarà en contra, no és res en contra del govern, al contrari. Creu
que s'havien de buscar opcions, potser als pobles d'aquí al voltant es tancarà alguna petita llar
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d'infants i una opció podria ser que els portessin els seus nens cap aquí, igual que quan es fan
convenis  amb els  pobles  del  voltant  per  a  la  piscina.  Diu  que  haurien  de  mirar  d'acostar
mainada cap aquí. 

Creu que és molt injust perdre un lloc de treball en moments difícils i també vota en contra,
perquè, de vegades, l'Ajuntament i encara més l'Equip de Govern, hauria de donar exemple.
Quan ha de fer aquest pas d'acomiadar, per desgràcia, cinc treballadores, també podria donar
un exemple i carregar-se algun lloc de treball d'algun càrrec de confiança. 

És una mica allò de compartir el pes, treure algun càrrec de confiança i,  per desgràcia perdre
uns llocs de treball.  Anuncia que votarà  en contra exclusivament,  perquè potser  han faltat
idees. 

Dóna les gràcies per la reunió que els van fer abans de la comissió informativa on els van
explicar aquest punt. Saben que a ningú li agrada això, però votarà en contra de la proposta.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- S'adreça a la senyora Ma. Àngels Arjona i li diu que sí, que  dóna les gràcies al
personal per la seva feina i ningú es vanagloria d'això. Precisament aquesta és la part trista de
les feines. 

L'alcaldessa també vol contestar un comentari del senyor Carles Ferrer i en aquest moment
s'aixeca una persona del públic assistent amb una pancarta que diu “Retire símbolos fascistas”
interrompent breument l'alcaldessa en la seva explicació.  

Després d'aquest incident l'alcaldessa respon al senyor Carles Ferrer que ja es va abolir un
càrrec de confiança i no s'ha tornat a posar a ningú, que qui ostenta el càrrec de confiança
també té família i una feina i, per tant, tant trist seria que ell perdés la feina com que la perdés
una altra persona.

Aclareix que aquestes cinc noies queden a la borsa de treball i que precisament a l'acord, que
s'hauria d'haver llegit, hi consta que en el cas que hi hagin demandes, l'Ajuntament tornarà a
reobrir aquestes aules i tenen el personal preparat per poder treballar. 

Diu  al  senyor  Carles  Ferrer  que  si  ha  seguit  la  casuística  i  l'especificitat  que comporta  el
personal de la llar sabrà que aquest personal molt sovint va fent rotació, perquè són noies joves
i que, per sort, tenen fills. La borsa de treball de la llar d'infants és una de les més actives i, per
tant,  aquestes  noies  tornen  al  seu  lloc,   d'on  havien  sortit  abans  de  la  borsa  de  treball.
Evidentment, se les tindrà en compte les primeres.
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No tanquen les places, les mantenen obertes i si hi hagués alguna petició d'algun ajuntament,
evidentment, s'asseurien a parlar amb ell, però tampoc els ho ha explicat ningú.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Dotze (12) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar,
Àngel Tarrero, Carlos López i Montse Mindan.

Vots en contra: Un (1) Carles Ferrer.

Abstencions: Cinc (5) Jesús Minguez, Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona, Jordi Fernandez i
Francisca Guijarro. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

11.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Jesús Minguez.- Diu que en el ple de gener es va aprovar una moció del PSC amb el suport
de tots els grups municipals, on es deia que l'Ajuntament faria un impost sobre els pisos buits
de què disposaven els bancs, provinents d'execucions o d'altres vies. Pregunta si s'ha tramitat
aquest acord, si es fa o no es fa, perquè la Generalitat, la setmana passada, en el seu Consell
Executiu va aprovar una imposició d'aquest tipus, de portar-la al Parlament. 

Aquesta pregunta era per saber si aquí ja ho fem o ho hem deixat de fer. 

02.- En un altre ple va demanar que el grup de Rosesnet que netejava els parcs infantils  i
aquests àmbits disposessin de pales i recollidors per recollir la brossa que recollien. Dissabte
se'ls va trobar i continuen recollint la brossa amb la mà. 

Diu que ja que han fet un consell d'administració, que es recordin de demanar aquest tipus
d'estris. 

03.- Després li han comentat que prop del barri dels pescadors, s'ha enretirat un banc que hi ha
entre dos arbres. Pregunta què li ha passat al banc, si l'han tret perquè s'havia de treure, s'ha
de modificar o el que fos.

04.- Li  comenten que els contenidors d'escombraries del  carrer Tirso de Molina del mercat
cobert i tots els que estan soterrats en aquella zona, disposen d'un personal de Rosesnet que
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anava a netejar-los i avui dia estan fastigosos, plens de porqueria i la gent no s'atreveix ni a
tocar-los, perquè estan totalment enganxosos.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.-  Fa les següents intervencions:

01.- Diu que ha vist que en el carrer Pare Claret hi ha un terreny, que, des de fa molts anys no
està tancat, està ple de males herbes i tot brut. Els veïns demanen si es pot regularitzar la
situació d'aquest terreny que fa cantonada, una mica més amunt de Cal Campaner.

02.- Demanen si es pot fer una revisió als parcs infantils, a tots els tobogans, gronxadors, etc.
perquè els ha arribat alguna queixa d'algun tobogan que no està en condicions i pot fer mal als
nanos.  

A petició  de  l'Alcaldia,  afegeix  la  informació  donant  la  ubicació  dels  tobogans  en  males
condicions. N'hi ha un al costat del cementiri i un altre a la plaça del Rei, que al terra hauria
d'haver una base tova.  

03.-  Al  final  del  passeig de Santa Margarida hi  ha una caseta de venda de tiquets  de les
barques i fa molts anys que aquesta caseta és allà, abandonada, en estat ruïnós. Pregunten si
no li poden dir al propietari que la tregui. Es refereix a una caseta que hi ha pràcticament al
començament de l'espigó. 

04.- També va demanar a l'anterior ple quin havia estat el cost final del pont instal·lat a la riera
Ginjolers. Sabien que havien dit que uns 166.000 euros, però els agradaria saber la quantitat
exacta.

05.- Davant de la problemàtica amb les autocaravanes i la nova normativa que correspon a
aquests vehicles que passa per no poder aparcar en qualsevol lloc, pregunta si s'han plantejat
mai que Roses disposi d'un pàrking amb serveis mínims, amb un cost econòmic. Es refereix a
un lloc on hi hagi un pàrking per les autocaravanes amb serveis com l'aigua, lavabos, waters,
un lloc on buidar les aigües brutes.

El seu grup entén que Roses disposaria d'un servei que els consta que a molts llocs d'Europa
hi són i pregunta si tenen en compte la instal·lació d'aquesta mena de pàrkings. 

Saben  que  ara  moltes  autocaravanes  es  queden  a  l'esplanada  del  Cortijo  o  per  Santa
Margarida i no acaben d'arribar aquí. Pensa que és un turisme amb potencial que, en part, es
perd una mica. 
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Sra. Ma. Àngels Arjona.- Diu que només té una pregunta.

01.-  Pregunta  si  ja  ha  sortit  el  Pla  Únic  d'Obres  i  Serveis  de  Catalunya  (PUOSC)  També
pregunta  quines  actuacions  té  previst  de  fer  l'Ajuntament  amb  els  imports  que  van  sortir
publicats l'altre dia.

INTERVENCIÓ DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions: 

01.- Diu que li agradaria que el regidor de Festes li expliqués com anirà aquesta Festa Major i si
hi ha alguna novetat. Pregunta si li poden fer cinc cèntims.

02.- Demana saber com estan les plagues que afectaven Roses. Diu que es van fer algunes
actuacions i demana que li expliquin alguna cosa al respecte.

03.- A la carretera del mas Oliva, a davant del tennis, hi ha uns gronxadors i una parcel·la
triangular que seria per arribar a una escola privada. Allà hi ha un pou amb unes tanques de
Rosersa i una rasa grossa, força fonda. Voldria saber per què hi ha les tanques de Rosersa, si
això és privat i  si han avisat al propietari  que hi ha un forat on hi pot caure algun nen. En
aquella zona, al  costat,  hi ha un parc infantil  per jugar amb gronxadors,  vol  saber si estan
informats d'això i sinó  fer arribar aquesta notícia, per tal que s'actuï 

04.- Després, a la platja que va des de la bocana de la riera Ginjolers fins al Nàutic, en haver
fet  els moviments de terres,  hi  ha molts rocs i  sap que hi  ha força gent  que s'ha fet  mal.
Pregunta si es pot fer alguna actuació, perquè els anys anteriors es feien actuacions. Es treien
els rocs, perquè ningú es fes mal.

05.- Tot i que la guia d'estiu es fa en diversos idiomes, català, espanyol, francès i anglès, troba
a faltar l'idioma alemany i seria bo arribar al públic d'aquesta nacionalitat. Es una petició que
han anat fent cada any i pregunta si es pot fer aquesta voluntat.

06.- Dies enrere va demanar la devolució d'un constructor que havia fet unes actuacions al
cementiri municipal i que els havia de retornar uns 12.000 euros. Pregunta si s'han retornat
aquests 12.000 euros o com està aquest tema.

Sra. Francisca Guijarro.- Fa les següents intervencions.

01.- Fa palès que a la riera Ginjolers, sobretot a la part que va des de la SARFA cap amunt,
degut als arbres que hi ha allà plantats, contínuament està bruta. Sap que el camió passa amb
una certa regularitat a fer la neteja, però ha observat que és impressionant de veure les catifes
grogues que cada dia els veïns es troben a la porta de casa. No és només la incomoditat de la
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brutícia, sinó que a més hi ha mosques, abelles, etc., sobretot ara està essent força incòmode
per als veïns.

02.- Pel que fa a la nova passarel·la del pont de la riera Ginjolers, diu que tots estan contents
que finalment s'hagi posat la passarel·la, perquè era una reivindicació que feia molts anys que
portaven els veïns i, a més, una proposta que tant l'actual govern com l'anterior portaven en els
seus programes. Per tant, això és per felicitar-los, tot i que reconeix que és cert que hi ha una
obra que té unes certes mancances. En el mateix dia de la inauguració van veure que hi havia
baldes que saltaven i cargols que salten. Una dona gran, fa un parell de dies, va migcaure. 

Recorda que és una obra que els l'acaben d'entregar, que té un període de garantia i  que
haurien de procurar, malgrat que ara hi ha vacances del personal, de buscar una solució per tal
que si algú es fa mal, no contestar que la gent és de vacances, perquè això no és prou adient. 

03.- Dels creuers comenta que hi ha la sensació en el poble, tant pel que fa a la gent com als
comerciants, que els creuers només estan servint per penjar  fotos al facebook o per en lloc de
tenir brollador tenir creuers, però aquest moviment no es veu reflectit en el poble.  Pregunta si
els  creuers  paguen  alguna  taxa  per  atracar,  a  la  qual  cosa  li  responen  que  no  paguen
absolutament res.

La regidora no adscrita afegeix que l'Ajuntament ha de fer un servei de neteja, recollida de la
brutícia, etc., i a la present observació responen a la regidora que els creuers no tenen cap
obligació concreta. La senyora Guijarro també opina que, quant als creuers,  hi ha un potencial
de turisme que venen a la porta de casa i la gent té la sensació que no en traiem profit. 

Creu que segurament cal un període de rodadge, de buscar alternatives, que els comerciants
es vinculin una mica més i ofereixin més alternatives. Comprova que aquests visitants arriben i
se'n van a Cadaqués, se'n van cap a Figueres, se'n van al celler Espelt.  Pregunta com ho
valora  l'Equip  de  Govern,  com  ho  ha  valorat  i  si  hi  ha  alguna  reunió  prevista  amb  els
comerciants o algun tema per intentar aprofitar aquest potencial que tenim a les portes de casa.
Creu que s'ha d'intentar que vinguin i que facin despesa al municipi. 

04.- A la junta de govern del dia 11 de juliol hi ha la concessió d'una subvenció que es dóna per
fer  el  cinema  a  l'aire  lliure  a  la  Ciutadella.  Normalment,  com  ja  diu  als  antecedents,  les
subvencions municipals acostumen a ser un 50% del pressupost i en aquest cas ha vist que és
un 64,35%. Per tant, si  el pressupost és de 15.540 €, l'Ajuntament dóna una subvenció de
10.000 €, amb la qual cosa no està en desacord, però li agradaria que li expliquessin per què
en aquest cas es fa aquesta modificació.

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ
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Sr. Marc Danés.- Respon les preguntes relacionades amb el seu departament.

- Recorda que aquella moció deia més coses. Hi havia set acords als que es van comprometre
en sessió plenària. Cinc d'aquests acords estan fets, un no es farà, perquè era fer un mapa de
l'habitatge buit a Roses i no en tenim. Per tant, no cal fer-lo i el darrer que quedava era la
possibilitat de crear un impost per als bancs. Tot i així,el dia que es va aprovar aquest acord, ja
van dir que tenien diferents dubtes. 

Així mateix, explica que van estar unes jornades a la Federació de Municipis de Catalunya on hi
havia un cert dubte legal de com un ajuntament ho podia fer o no ho podia fer. 

En aquest cas, fa dues o tres setmanes que el Govern de la Generalitat va aprovar la llei i,  per
tant,  ara tenen un paraigües, amb el qual segurament hi  podran treballar i  que, si  cal  i  és
convenient, de cares a l'any vinent, podran proposar de fer-ho. Tot i així, tampoc  no té cap
sentit que creïn un impost que no poden aplicar, perquè no tenen pisos buits.

Han fet acords amb diferents entitats bancàries, perquè els cedeixin i els informin dels pisos
buits que tenim a la població. Aquests acords han estat amb Bankia i  amb Caixa Catalunya.
Comenta que amb Caixa Catalunya tenien una proposta de conveni per signar amb ells, però
com que hi ha hagut tot aquest moviment,  que ara ha passat a formar part del BBVA i tot això,
doncs cal esperar, a veure si també ho poden fer amb el BBVA, i veure també quina és la
resolució  que han de  fer,  pendent  d'aquella  moció.  Fa un parell  de  mesos van  anar  amb
l'alcaldessa  a  Habitatge  de  la  Generalitat  de  Catalunya  de  Girona,  que  va  concedir  a
l'Ajuntament de Roses la cessió de dos habitatges buits que hi ha a Roses, que són de la
Generalitat de Catalunya. L'Ajuntament va demanar de ser present entre aquests setanta dos
municipis, que són municipis prioritaris i perquè des de la Conselleria d'Habitatge a través del
SARET (Societat  de  Gestión  de  Activos  Procedentes  de  la  Reestructuración  Bancaria)  se
cediran diferents habitatges que a Roses i volien també tenir la possibilitat de ser-hi. Per tant, la
resposta és que no l'han fet, perquè en aquests moments no cal, perquè no tenen detectats
pisos  buits  de les  entitats  bancàries.  Han de recordar  que aquesta llei  diu  que només es
sancionaran pisos buits d'entitats bancàries i no pisos buits de persones físiques o jurídiques.
Com que no tenim informació ni els consta que hi hagi cap pis buit de cap entitat bancària, no
té cap raó de ser que fem esforços aprovant propostes que al final no tindrien cap resultat. 

Alcaldia.- Respon a la intervenció el prec del senyor Jesús Minguez en relació a la petició de
dotar d'estris els treballadors de Rosesnet per recollir la brossa que troben pel carrer.

- Respon que hi ha zones que els mateixos treballadors s'estimen més recollir-ho així, amb les
mans, sobretot  en els parcs on hi  ha plantes. De totes maneres, ho tornarà a preguntar o
comentar al Consell d'Administració.

Sr.  Josep  Ma.  Mas  Blanch.-  Respon  un  parell  de  preguntes  relacionades  amb  el  seu
departament.
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- Quant a la intervenció relacionada amb els bancs col·locats al barri dels Pescadors, diu que
és veritat, que allà falten dos bancs, que els han demanat i, tant punt arribin, es col·locaran. 

- Pel que fa als contenidors del carrer Tirso de Molina, diu que es netegen habitualment i es
netegen les boques amb aigua calenta a pressió. De totes maneres, miraran si aquest punt és
una mica deficitari o no.

Recorda que fa molts anys hi havia una dona que netejava a mà l'exterior dels contenidors,
però és més efectiu netejar amb aigua calenta a pressió i amb desinfectant.

Sra. Silvia Ripoll.- Respon que miraran quina titularitat té el terreny del carrer Pare Claret a què
s'ha referit el regidor Francesc Giner i veuran què poden fer. 

- Quant al cost de la passera, reconeix que la  regidora Francisca Guijarro té raó. En un ple
anterior li va respondre que li diria el cost exacte i no ho ha mirat. Recorda que el cost de la
passera ja ha sortit publicat i, per tant, ja li dirà.

Afegeix que avui  mateix ha anat  amb el  regidor Mas Blanch fins a la passera a mirar  les
làmines que s'aixequen. També han anat amb l'encarregat d'obra i han comprovat que hi ha
dues o tres làmines que s'aixequen i un lateral. Han quedat d'acord que ho arranjaran, ara
provisionalment, perquè quedi bé, però a finals d'agost ho aixecaran i miraran exactament on hi
ha el problema. 

A banda d'aquestes hi ha algunes làmines que no estan aixecades, però es mouen. Per tant,
repeteix  que  ara  ho  arranjaran  provisionalment,  però  a  l'última  setmana  del  mes  d'agost
buscaran el motiu perquè passa.

Sr. Carlos Lòpez.- Fa ús de la paraula per respondre les preguntes del seu departament.

- Informa al senyor Carles Ferrer que ha preguntat per la qüestió de les plagues, que és cert
que últimament tenen una problemàtica, sobretot al carrer Pi i Sunyer, amb uns insectes que
són com escarbats. Es van anar a fer tractaments durant el dia, però resulta que aquest tipus
d'insecte durant el dia no està gaire present i surt més a la nit o en hores que no hi ha gaire sol.

Van fer venir aquesta empresa a les sis del matí, que és una hora que no hi ha gaire sol, per tal
que el tractament fos el més efectiu possible.

El regidor informa que dijous o divendres va demanar per correu electrònic un informe de les
actuacions que s'han fet  recentment,  però aquesta que comenta sap que s'ha fet  en dues
ocasions i si el regidor vol li farà arribar i el poden comentar.

45



- Quant a la caseta del final del passeig, diu al senyor Francesc Giner que ho mirarà, perquè
ara mateix ho desconeix i ja ho contestarà.

És cert que a la platja de la Punta hi ha molta presència de pedres, cosa que ja van comentar
fa pocs dies en una Junta de Govern Local i el que faran serà intentar posar algun mitjà humà,
perquè això s'ha de treure manualment, amb la màxima brevetat possible.  

També vol afegir un comentari en relació a l'explicació que ja ha donat la senyora Sílvia Ripoll
sobre les parcel·les, que algunes vegades no estan netes i cuidades. Diu que quan veuen que
alguna parcel·la està bruta o reben alguna queixa, envien un requeriment al propietari que l'ha
de netejar, perquè és una obligació del propietari. Assegura que prenen nota i enviaran una
carta al propietari, perquè la netegi. 

Alcaldessa.- Diu que pel que fa als parcs infantils demanaran la revisió i,  en tot cas,  insistiran
en aquests dos  que han comentat.

Sr. Carles Pàramo.- Respon la intervenció en relació a la forma de recollir la brossa per alguns
treballadors de Rosersa. Aclareix que ho ha preguntat i no hi ha res a fer. Ni l'Ajuntament ni
l'empresa els limita el nombre de pales, ni d'escombres ni de material. Si s'estimen més recollir-
ho amb la mà, ho faran amb la mà i no hi ha res a fer.  Demana que algú no s'emporti  la
impresió  que  l'Ajuntament  limita  el  nombre  de  pales,  de  rasclinets  i  d'escombres  que
necessiten.

- Pel que fa als tobogans infantils, demana als presents que s'enviï una foto d'allò que falla, que
s'enviï  i  que no cal  esperar  al  ple.  Diu que estan encantats  de la vida,  de respondre-ho i
explicar-ho,  però si esperem un mes a avisar i si de veritat és perillós, algú es pot fer mal. 

El mateix senyor Pàramo ofereix el seu telèfon, que creu que tenen tots els regidors, per tal que
li enviïn una foto amb el mòbil, que aviat és feta, posant el carrer i el lloc. Quan ho rebi ell
mateix, ho introdueix al sistema i s'arranja. Demana a l'alcaldessa disculpes per explicar-ho
d'questa manera i és així. 

Alcaldessa.- Del suggeriment de crear un pàrking d'autocaravanes, respon que encara que es
faci, seguiran aparcant fora i a les afores. Aquest turisme no es perd, aquest turista aparca al
seu pàrking,  després va caminant,  es  desplaça pel  poble i  si  només ve a passar  una nit,
tampoc tindrem un espai suficientment gran com per ofertar que vinguin fins al centre del poble.

En tot cas, li consta que hi ha un empresari de Roses que té pensat de presentar una proposta
per fer un pàrking d'autocaravanes.

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.-  De les tanques de Rosersa a la carretera del mas Oliva, diu que
aquella parcel·la, tot i que és privada, per allò hi passa el clavegueram general del mas Oliva.
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S'està fent un estudi per veure quines són les escomeses que van connectades amb aquell tub.
Hi ha un problema amb el veí i en general amb tot el clavegueram que hi ha per allà. 

Diu que s'ha fet l'estudi, l'estudi s'ha passat als Serveis Tècnics Municipals i ara s'ha de valorar
què es fa amb aquest clavegueram general, si el desplacen, si el deixen per allà mateix o què
es pot arribar a fer. 

Sr. Carles Pàramo.- En relació a la concurrència del  Pla Únic d'Obres i Serveis de Catalunya
(PUOSC),  respon  que  han  de  fer  un  exercici  de  memòria.  Creu  que  si  aquesta  pregunta
l'haguessin plantejada abans del ple, ho haurien pogut detallar. En tot cas, el senyor Pàramo
creu recordar que en el Pla Únic d'Obres i Serveis vàlid fins ara, hi ha diners destinats i ja
gastats  en  el  col·lector  que  va  pel  carrer  Falconera,  que  és  entre  el  càmping  Rodes  i  el
Capbravo de l'entrada de Roses. Els ha costat molts diners, però era una obra pendent de fa
molts anys i han solucionat el problema que generava cada vegada que reventava allò.

Puntualitza que està parlant de memòria i  segueix explicant  que una altra part  dels diners
anaven destinats a la rotonda del cementiri, a la carretera del mas Oliva i que ja s'han adjudicat
les obres o que estan en tràmit d'adjudicar. 

Després han llegit  al  diari,  tot  i  que encara no els  ho han comunicat,  que la Diputació ha
destinat 83.000 euros al futur aparcament que es farà a la part alta del Castell de la Trinitat. 

Diu que ha comprovat que per part de la gent hi ha moltes ganes de visitar el castell de la
Trinitat, però quan aparquen abaix i es miren aquella escala, si fa tramuntana, amenaça pluja o
fa massa calor, la gent se'n va. Per aquest motiu,  ja fa temps que es va encarregar un projecte
a En Miquel Capdevila i s'està redactant. Explica que és el mateix tècnic que va fer tota la resta
d'obres per fer un petit aparcament entre el castell i aquells apartaments que hi ha a la pujada
del castell que es diuen “Bellezza” que deuen ser per quaranta places. Això està previst en el
PUOSC i aquesta és la part que li correspon a la Diputació, perquè el Pla Únic el financia la
Diputació i la Generalitat de Catalunya, cosa que han llegit als mitjans de comunicació aquesta
setmana. 

Sr. Juan Manuel Fernandez.- Fa ús de la paraula per explicar les previsions en relació a la
Festa Major d'aquest any.

- Explica que ho tenen pràcticament tot a punt si no surt cap imprevist com el temps, que va fer
que l'altre dia haguessin d'anul·lar les havaneres, però la resta està tot a punt i lligat

Està molt content, perquè aquest any, de les diverses reunions que vàren tenir amb les colles
de  Carnaval,  els  vàren  passar  deu  propostes  de  grups  locals  per  tocar  abans  dels  grups
importants o per als dies que no hi havia música. Explica que dels nou o deu grups, en van
agafar sis de Roses. Així,  pràcticament cada dia toca un grup de Roses. Ja només això és un
motiu per estar content. Ho varen escollir la mateixa gent de les barraques. 
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Els grups grans ja els tenen preparats i suposa que ja sabran qui ve i pensen que aquest any
poden tenir una bona Festa Major pel que fa a les barraques. 

Quant al dracma que l'Ajuntament entrega els dies de la Festa Major, suposa que deu ser una
sorpresa i, per tant, ara no és per explicar-ho, però està preparat.

Diu que les travessies les pot explicar la senyora Anna Jorquera, però també estan a punt i pel
que fa a la resta, repeteix que tot està preparat. Només esperen que faci bon temps. 

Sra.  Anna Jorquera.-  Informa que està prevista una mini  travessa que es farà el  dia de la
travessa local, on podran participar nens i nenes que potser no estan capacitats o no es veuen
en cor de fer la travessa normal. Els nens podran fer aquesta travessa emportant-se tots un
obsequi o un premi de regal. Poden participar amb el típics manguitos o amb algun estri que
necessitin. Creuen que és important donar-li rellevància. 

Alcaldessa.- Pel que fa a la guia d'estiu en alemany explica que té raó el regidor Carles Ferrer.
Informa que estan estudiant un nou format, perquè el problema que té aquest format, que van
dividir per estalviar costos, és que haurien de multiplicar molt les fulles per poder fer i afegir una
altra traducció. 

Estan mirant un altre format molt més actual que permet en una mateixa fulla posar diferents
idiomes i poder incorporar l'alemany.

Pel que fa a la devolució dels 12.000 € d'aquest constructor, respon que no sap com està des
del darrer dia que ho va preguntar.

Sap que els havia arribat la resolució, el que no sap és si aquest senyor ha presentat un recurs
o no.

En tot cas,  si té interès ho preguntaran a Serveis Jurídics i ho contestaria.

Després, per part de la riera Ginjolers, que diuen que és bruta, l'alcaldessa respon que són
flors. No és  brut, repeteix que són flors, però és veritat que poden portar insectes i ara mateix
no sap quina solució hi ha. Pregunta al senyor Josep Ma. Mas Blanch que diu que procuraran
anar a netejar-ho una mica més sovint. L'alcaldessa segueix dient que, en tot cas, passarien a
netejar-ho més sovint els mesos que hi ha la caiguda de la flor.

- Pel que fa als creuers, és una impressió que deu tenir aquella persona que no hi ha treballat.
Precisament  estan  molt  contents  d'aquests  dos  últims  creuers,  sobretot  el  del  divendres,
perquè de les excursions que varen agafar, vàries d'elles van ser locals.

Tot seguit fa una mica d'història. Durant aquest hivern varen convidar a fer un “fun trip” les
empreses que preparen les excursions per a les companyies de creuers, que són agències de
turisme internacional.  Una de les associacions o companyies d'excursions va acceptar de venir
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a Roses, la van convidar un parell de dies, li van ensenyar tot el que era l'oferta tant cultural,
com gastronòmica i d'enologia. Aquesta companyia va preparar el llistat de bord on hi havien
diverses excursions i de les cinc o sis excursions preparades, tres d'elles eren a Roses. 

Un restaurant de Roses es va endur tot un grup i els va fer un “show cooking”, altres van agafar
el mas d'En Coll i allà mateix van fer la visita guiada i la resta de gent baixen del vaixell i es
mouen per Roses. Una altra cosa és que comprin o no comprin.

La reunió que li demana amb els comerciants ja s'ha fet. Si no s'equivoca, la reunió la van fer
l'any passat. Va venir la Cambra de Comerç a explicar la importància de tenir tots els comerços
oberts al migdia, que és quan aquesta gent baixa del creuer, perquè normalment el seu horari
és el mateix per a  tots els ports. 

Era important que les companyies d'excursions els atenguessin,  els tinguessin en compte i
miressin l'oferta.

És evident que la gent que ve -més encara si ve d'Estats Units o de qualsevol lloc del Món- vol
anar a veure el museu Dalí. És lògic que si fas un creuer, allà on et deixen, vols anar a veure el
monument  més emblemàtic.  No és  una cosa estranya  i  considera  que és  important  saber
vendre la comarca. També en aquests dos creuers últims han anat a Sant Pere de Rodes i a
Vilabertran. 

Entén que ha estat molt millor que a altres creuers i esperen que convidant-los vinguin i poc a
poc anar millorant.

Els consta que els taxistes també estaven contents, perquè els que no van en autocar, també
havien fet ús del seu servei.

Sr. Marc Danés.- A petició de l'alcaldessa explica un acord de Junta de Govern Local en relació
al cine a la Ciutadella. 

Explica que en aquest cas és un conveni plurianual que tenim entre els anys 2013-2015 que
renovava un anterior que ja hi havia. Hi ha algunes altres entitats que també tenen més del
50% i és degut a que són coses, segurament, que des de l'Ajuntament demanen que els facin i
moltes vegades no els acaba de sortir a compte a aquestes empreses.

Fan cinema en versió original, en francès, anglès i alemany. És una oferta que donen a més a
més al turisme que en aquests dies és per aquí a Roses i funciona molt bé, perquè més del
80% de la gent que els ve té és de parla no catalana ni castellana. Per tant, vol dir francesos,
anglesos i alemanys. Ho fan perquè si no ho fessin així, aquesta proposta que tenen no la
podrien fer des del municipi.
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Alcaldessa.- Abans d'aixecar aquest ple, li agradaria contestar aquest senyor que els ha fet
aquest  prec  en  relació  a  les  plaques  amb símbols  franquistes  encara  presents  en  alguns
edificis.

-  L'alcaldessa li respon que té raó, que el van adreçar a Serveis Jurídics, que Serveis Jurídics
han demanat el rescabalament de la seva instància, que estava al Departament d'Urbanisme i
que el trucaran quan tinguin els documents necessaris per enviar-los a aquests propietaris que
encara tenen aquests símbols en els seus edificis.

Sr. Carles Pàramo.- També demana de poder intervenir i vol fer un incís per tal que li aclareixin
un dubte en relació a l'expedient del ple que deia de felicitar a la gent d' “Harmonia Empordà”  i
no sap d'on ho han tret. Pregunta on és i no ha dit que no fos veritat. Considera que la pregunta
és molt innocent. 

Insisteix  preguntant  on ho han vist  per  buscar-ho.  Pensava que mirant-ho ho trobaria  i  en
aquest expedient no consta res d'això que han dit. Per tant, no sap si és cert del tot i per això
segueix  preguntat  a  quin  expedient  ho  ha  de  trobar.  El  senyor  Pàramo  diu  que  tot  és
transparent i vol saber si ho ha trobat a l'expedient d'obres, al d'urbanització o exactament a
quin d'ells, perquè si el senyor Giner s'ho ha mirat, ho ha de saber. 

Alcaldessa.- Diu que ja ho trobaran, dóna les gràcies i aixeca la sessió.  

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:20 hores,
de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo  
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